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ZAPISNIK 
 

s 16. sjednice Skupštine Istarske županije, održane 25. svibnja 2023. godine (četvrtak), u 
Spomen domu u Pazinu.  
Sjednicu je u 10,00 sati otvorila predsjednica Skupštine Sandra Ćakić Kuhar.  
 
PRISUTNI – ODSUTNI: 

Red 
br. 

VIJEĆNIK 
 

LISTA PRIMJEDBE 

1. Valter Drandić IDS –  ISU  – Zeleni opravdano 
odsutan 

2. Sandra Čakić Kuhar IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

3. Hani Glavinić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna  

4. Marija Kadoić Balaško IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

5. Marinela Bašić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna  

6. Alen Gržinić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

7. Tereza Banić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

8.  Vedrana Gregorović Hrvatin IDS –  ISU  – Zeleni odsutna 

9. Ivana Špadijer  IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

10. Ivan Jakovčić IDS –  ISU  – Zeleni opravdano 
odsutan 

11. Tamara Brussich IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

12. Zdenko Pliško IDS –  ISU  – Zeleni prisutan  

13. Hana Jurić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

14.  Mr.sc.Robert Velenik IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

15. Daniele Kumar  IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

16. Đina Šverko IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

17. Marianna Jelicich Buić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna  

18. Miloš Bajić IDS –  ISU  – Zeleni opravdano 
odsutan 

19. Muhamed Muratagić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

20.  Bruno Stermotić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

21. Davor Komar IDS –  ISU  – Zeleni prisutan  

22. Ivica Mikulčić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

23. Irena Peruško IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

24. Igor Belas SDP prisutan 

25. Antonella Degrassi SDP prisutna 

26. Vili Bassanese SDP prisutan 

27. Goran Subotić SDP  odsutan 

28. Marko Ferenac SDP  prisutan 

29. Goran Hrvatin SDP  prisutan 

30. Mauro Jurman SDP  prisutan 

31. Jasna Opačak HDZ prisutna 

32. Milan Košara HDZ prisutan 

33. Ivica Ćošković HDZ opravdano 
odsutan 

34. Dr.sc. Mario Bratulić HDZ prisutan 

35. Mr.sc.Tatjana Tomaić HDZ prisutna 

36. Ilirjana Croata Medur HDZ prisutna 

37. Koviljka Aškić Nezavisna  prisutna 

38. Slaven Boljun MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan 

39. Renato Kalac MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan 
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OSTALI PRISUTNI: 
 
BORIS MILETIĆ, župan Istarske županije 
TULIO DEMETLIKA, zamjenik župana Istarske županije 
JESSICA ACQUAVITA, zamjenica župana iz reda talijanske nacionalne manjine 
IVAN GLUŠAC, pročelnik Kabineta župana 
GORDANA ANTIĆ dr. med, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb 
Mr.sc. BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK, pročelnica Upravnog odjela za proračun i financije 
Dr.sc. MIRKO RADOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za održivi razvoj 
TEA BATEL, pročelnica Upravnog odjela za talijansku nacionalnu zajednicu i druge etničke 
skupine 
IVANA MIHALIĆ FABRIS, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje i gradnju 
VLADIMIR TORBICA, pročelnik Upravnog odjela za kulturu i zavičajnost 
GABRIJELA MEZULIĆ, pročelnica Upravnog odjela za opću upravu i imovinsko-pravne 
poslove 
Dr.sc. EZIO PINZAN, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, 
ribarstvo i vodno gospodarstvo 
NADA PRODAN MRAKOVIĆ, pročelnica Upravnog odjela za turizam 
PATRICIA PERCAN pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku kulturu 
SLAVICA BENČIĆ KIRAC, voditeljica Službe za reviziju 
VESNA IVANČIĆ, pročelnica Stručne službe Skupštine  
MELITA FERENČIĆ, pomoćnica pročelnice Stručne službe Skupštine 
ELENA BOŽAC ČUJIĆ, službenica koja obavlja poslove pročelnice Upravnog odjela za 
gospodarstvo  
HELGA MOŽĖ, upraviteljica Zaklade za poticanje partnerstva i razvoj civilnog društva Istarske 
županije  
DAVID STANKIĆ, ravnatelj Županijske uprave za ceste Istarske županije 
MANUEL RUNIĆ, ravnatelji  Istarskih domova zdravlja  
Dr. IRENA HRSTIĆ, ravnateljica Opće bolnice Pula 
Doc.dr.sc. MARINKO RADE, ravnatelj Specijalne bolnice za ortopediju i rehabilitaciju "Martin 
Horvat" Rovinj- Rovigno 
TATJANA ČEMERIKIĆ, ravnateljice Nastavnog zavoda za hitnu medicinu Istarske županije  
dr. med. ALEKSANDAR STOJANOVIĆ, ravnatelj Nastavnog zavoda za javno zdravstvo 
Istarske županije  
mag. pharm. IVANKA ŽIVKOVIĆ, ravnateljica Istarskih ljekarni  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, IDS, Pozdravlja prisutne. Otvara 
16. sjednicu Skupštine Istarske županije. Daje nekoliko uvodnih informacija.  
 
U pripremi ove sjednice održane su sjednice radnih tijela Skupštine Istarske županije i to:  

- dana 18. svibnja 2023. godine – Odbor za statut, poslovnik i lokalnu, područnu i 
regionalnu samoupravu,  

- 19. svibnja 2023. godine – Komisija za izbor i imenovanja i Odbor za društvene 
djelatnosti,  

- dana 22. svibnja 2023. godine – Odbor za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i 
graditeljstvo, Odbor za financije i proračun, Odbor za gospodarstvo i turizam, i danas 
neposredno prije sjednice Skupštine Mandatno-verifikacijska komisija.  

Pozivam sada tajnicu Skupštine Vesnu Ivančić da izvrši prozivku vijećnica i vijećnika 
Skupštine Istarske županije.  

 

40. Fedor Kompas MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan  

41. Ivan Iskra MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan 
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Nakon prozivke utvrđuje kako je prisutno 35 od 41 vijećnika i vijećnica Istarske županije pa 
Skupština može pravovaljano raspravljati i odlučivati.  
 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE predlaže sljedeći: 
 

DNEVNI RED 
 

1.  
a) Verifikacija zapisnika sa 14. sjednice Skupštine Istarske županije  
b) Verifikacija zapisnika sa 15. svečane sjednice Skupštine Istarske županije 

2.  
a) Prijedlog Odluke o stavljanju mandata člana Skupštine Istarske županije u 

mirovanje (Vili Rosanda) 
b) Rješenje o verifikaciji mandata vijećnika Skupštine Istarske županije  
c) Svečana prisege vijećnika Skupštine Istarske županije 

3. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije  
4. Prijedlog Godišnjeg Izvještaja o izvršenju Proračuna Istarske županije za 2022. godinu 
5. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju 

Financijskog plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za 2022. godinu 
6. Prijedlog Odluke Izmjenama i dopunama Odluke o unutarnjem ustrojstvu upravnih tijela 

Istarsku županije 
7. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izvršenju proračuna Istarske županije za 

2023. godinu 
8. Prijedlog Odluke o zaduživanju Istarske županije  
9. Prijedlog Odluke o izmjeni Izjave o osnivanju trgovačkog društva AZRRI – Agencija za ruralni 

razvoj Istre d.o.o. Pazin 
10. Izvješće o ugovorima o koncesijama i radu koncesionara za 2022. godinu 
11. Prijedlog Pravilnika o korištenju sredstava Fonda za razvoj poljoprivrede i agroturizma Istre 
12. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Fonda za razvoj poljoprivrede i agroturizma 

Istre za 2022. godinu 
13. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu Povjerenstva za zaštitu prava pacijenata na 

području Istarske županije za 2022. godinu 
14. Prijedlog Zaključka o utvrđivanju prijedloga Odluke o prihvaćanju Izvješća Povjerenstva za 

nadzor nad radom mrtvozornika na području Istarske županije o obavljenim obdukcijama i 
radu mrtvozorničke službe za 2022. godinu u Istarskoj županiji 

15. Prijedlog Odluke o visini i obvezi plaćanja naknade za navodnjavanje za Sustav javnog 
navodnjavanja Valtura za 2023. godinu 

16.   
a) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 

izmjenama i dopunama Statuta Ekonomske škole Pula 
b) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o utvrđivanju 

prijedloga Statuta Strukovne škole Eugena Kumičić Rovinj 
17.  

a) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Srednje škole Mate 
Blažina Labin 

b) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Škole za turizam, 
ugostiteljstvo i trgovinu Pula 

c) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Srednje škole Buzet 
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d) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Talijanske srednje 
škole – Scuola media superiore italiana  Rovinj – Rovigno 

e) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Strukovne škole 
Eugena Kumičića Rovinj – Scuola di formazione professionale Eugen Kumičić Rovigno 

f) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Turističko – 
ugostiteljske škole Antona Štifanića Poreč 

g) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Medicinske škole 
Pula 

h) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Ekonomske škole 
Pula 

i) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Srednje škole 
„Vladimir Gortan“ Buje Scuola media superiore „Vladimir Gortan“ Buie 

j) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Industrijsko – 
obrtničke škole Pula 

k) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Škole primijenjenih 
umjetnosti i dizajna Pula 

l) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Gimnazije i 
strukovne škole Jurja Dobrile Pazin 

m) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Glazbene škole 
Ivana Matetića – Ronjgova Pula 

n) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Gospodarske škole 
Buje Istituto professionale Buie 

o) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Srednje škole Zvane 
Črnje Rovinj 

p) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Strukovne škole 
Pula 

q) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Tehničke škole Pula 
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r) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Talijanske srednje 
škole- Scuola media superiore italiana "Leonardo da Vinci" Buje- Buie 

s) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Gimnazije Pule 

t) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Talijanske srednje 
škole Dante Alighieri Pula 

u) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Srednje škole Mate 
Balota Poreč 

18. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Odbora za gospodarstvo i turizam  
19. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Komisije za izbor i imenovanje 
20. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju mrtvozornika na području Istarske županije 
21. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Programa održavanja Sustava javnog navodnjavanja Červar 

Porat-Bašarinka za 2023. godinu 
22. Prijedlog Odluke o visini i obvezi plaćanja naknade za navodnjavanje za Sustav javnog 

navodnjavanja Červar Porat-Bašarinka za 2023. godinu 
23. Izvješće o radu Župana Istarske županije za 2022. godinu 
24. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Zaklade za poticanje partnerstva i razvoja 

civilnog društva za 2022. godinu 
25. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Specijalne bolnice 

za ortopediju i rehabilitaciju "Martin Horvat" Rovinj- Rovigno - Ospedale specialistico per 
l´ortopedia e la riabilitazione "Martin Horvat" Rovinj-Rovigno za 2022. godinu 

26. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Opće bolnice Pula - 
Ospedale Generale di Pola za 2022. godinu 

27. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Nastavnog zavoda 
za hitnu medicinu Istarske županije - Istituto formativo per la medicina d´urgenza della regione 
Istriana za 2022. godinu 

28. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Nastavnog zavoda 
za javno zdravstvo Istarske županije - Istituto formativo di sanità pubblica della regione Istriana 
za 2022. godinu 

29. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Istarskih ljekarni – 
Farmacie Istriane za 2022. godinu 

30. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Istarskih domova 
zdravlja - Case della salute dell`Istria za 2022. godinu 

31. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 
dopunama Statuta Gospodarske škole Istituto professionale Buje 

32. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 
dopunama Statuta Talijanske srednje škole – Scuola media superiore italiana „Leonardo da 
Vinci“ Buje – Buie 

33. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama Statuta 
Osnovne škole dr. Mate Demarina Medulin 

34. Prijedlog Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru za gospodarsko korištenje plaže 
na dijelu k.č.br. 1076/3 k.o. Rabac  

35. Prijedlog Odluke o poništenju postupka davanja koncesije na pomorskom dobru za 
gospodarsko korištenje na dijelu k.č.br. 1075 k.o. Rabac  

36. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Istarskih domova zdravlja o prijenosu 
poslovnog udjela u trgovačkom društvu Dom Poreč d.o.o. na Grad Poreč bez naknade 
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37. Ispravak Odluke o zamjeni nekretnina k.č. br. 10238 k.o. Rovinj u vlasništvu Istarske županije 
(liječilišni – gradski bazen) i 1499/1829 dijela k.č. br. 9158/29 k.o. Rovinj u vlasništvu Grada 
Rovinja – Rovigno (Strukovna škola Eugena Kumičića Rovinj 
 
 

ORDINE DEL GIORNO 
1. 

a) Verifica del verbale della 14-a seduta dell'Assemblea della Regione Istriana  
b) Verifica del verbale dell'15-a seduta solenne dell'Assemblea della Regione 

Istriana 

2. 

c) Proposta di Delibera sulla sospensione del mandato di membro 
dell'Assemblea della Regione Istriana (Vili Rosanda) 

d) Provvedimento di verifica del mandato del consigliere dell'Assemblea della 
Regione Istriana  

e) Giuramento solenne del consigliere dell'Assemblea della Regione Istriana 

3.  Interrogazioni dei consiglieri, proposte e informazioni  
4.  Proposta di Relazione annuale sull'attuazione del Bilancio della Regione Istriana per 

il 2022 
5.  Proposta di Conclusione sul consenso alla proposta di Relazione annuale 

sull'attuazione del Piano finanziario dell'Autorità regionale per le strade della 
Regione Istriana per il 2022 

6. Proposta di Delibera sulle modifiche e integrazioni della Delibera sull'assetto e le 
competenze degli organi amministrativi della Regione Istriana  

7. Proposta di Delibera sulle modifiche e integrazioni della Delibera sull'attuazione del 
bilancio della Regione Istriana per il 2023 

8. Proposta di Delibera sull'indebitamento della Regione Istriana  
9. Proposta di Delibera sulla modifica della Dichiarazione d'istituzione della società 

commerciale AZRRI – Agenzia per lo sviluppo rurale dell'Istria s.r.l. Pazin (Pisino) 
10. Relazione sui contratti di concessione e il lavoro dei concessionari nel  2022 
11. Proposta di Regolamento sull'utilizzo dei mezzi del Fondo per lo sviluppo 

dell'agricoltura e dell'agriturismo dell'Istria 
12. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sul lavoro svolto dal Fondo 

per lo sviluppo dell'agricoltura e dell'agriturismo dell'Istria per il 2022 
13.       Proposta di Conclusione sull'approvazione della Relazione sul lavoro svolto dalla 

Commissione per la tutela dei diritti dei pazienti sul territorio della Regione Istriana 
per il 2022. 

14.  Proposta di Conclusione sulla constatazione della proposta di Delibera 
sull'approvazione della Relazione della Commissione per il controllo del lavoro dei 
medici necroscopi sul territorio della Regione Istriana, sulle autopsie svolte e sul 
lavoro del servizio dei medici necroscopi per il 2022 nella Regione Istriana 

15. Proposta di Delibera sull'ammontare e l'obbligo di pagare il compenso per 
l'irrigazione per il Sistema d'irrigazione pubblica Valtura per il 2023 

16. 
a) Proposta di Delibera sul previo consenso alla  proposta di Delibera sulle modifiche e 

integrazioni dello Statuto della Scuola di economia di Pola 
b) Proposta di Delibera sul previo consenso alla Delibera sulla determinazione della 

Proposta dello Statuto della Strukovna škola Eugena Kumičića Rovinj-Scuola di 
formazione  professionale Eugen Kumičić Rovigno 

17. 
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a) Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare delle 
spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori 
dallo Spazio economico europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno 
scolastico 2023/2024 della Srednja škola Mate Blažine Labin (Scuola media superiore 
Mate Blažina di Albona) 
b) Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare delle 
spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori 
dallo Spazio economico europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno 
scolastico 2023/2024 della Škole za turizam, ugostiteljstvo i trgovinu Pula (Scuola per 
il turismo, la ristorazione e il commercio Pola) 

c) Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare delle 
spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori 
dallo Spazio economico europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno 
scolastico 2023/2024 della Srednja škola Buzet (Scuola media superiore di Pinguente) 

d) Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare delle 
spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori 
dallo Spazio economico europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno 
scolastico 2023/2024 della Talijanska srednja škola – Scuola media superiore italiana 
Rovinj – Rovigno, 

e) Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare delle 
spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori 
dallo Spazio economico europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno 
scolastico 2023/2024 della Strukovna škola Eugena Kumičića Rovinj-Scuola di 
formazione professionale Eugen Kumičić Rovigno 

f) Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare delle 
spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori 
dallo Spazio economico europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno 
scolastico 2023/2024 della Turističko-ugostiteljska škola Antona Štifanića Poreč 
(Scuola turistico-alberghiera Anton Štifanić Parenzo) 

g) Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare delle 
spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori 
dallo Spazio economico europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno 
scolastico 2023/2024 della Medicinska škola Pula (Scuola di medicina di Pola) 

h) Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare delle 
spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori 
dallo Spazio economico europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno 
scolastico 2023/2024 della Ekonomska škola Pula (Scuola di economia di Pola) 

i) Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare delle 
spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori 
dallo Spazio economico europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno 
scolastico 2023/2024 della Srednja škola "Vladimir Gortan" Buje - Scuola media 
superiore "Vladimir Gortan, Buie 

j) Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare delle 
spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori 
dallo Spazio economico europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno 
scolastico 2023/2024 della Industrijsko-obrtnička škola Pula (Scuola industriale e 
artigianale di Pola) 

k) Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare delle 
spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori 
dallo Spazio economico europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno 
scolastico 2023/2024 della Škola primijenjenih umjetnosti i dizajna Pula (Scuola delle 
arti applicate e del design Pola) 

l) Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare delle 
spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori 
dallo Spazio economico europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno 
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scolastico 2023/2024 della Gimnazija i strukovna škola Jurja Dobrile Pazin (Liceo e 
scuola d'avviamento professionale Juraj Dobrila Pisino) 

m) Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare delle 
spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori 
dallo Spazio economico europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno 
scolastico 2023/2024 della Glazbena škola Ivana Matetića – Ronjgova Pula (Scuola di 
musica Ivan Matetić – Ronjgov Pola), 

n) Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare delle 
spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori 
dallo Spazio economico europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno 
scolastico 2023/2024 della Gospodarska škola Buje Istituto professionale Buie 

o) Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare delle 
spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori 
dallo Spazio economico europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno 
scolastico 2023/2024 della Srednja škola Zvane Črnje Rovinj (Scuola media superiore 
Zvane Črnja a Rovigno) 

p) Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare delle 
spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori 
dallo Spazio economico europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno 
scolastico 2023/2024 della Strukovna škola Pula (Scuola d'avviamento professionale 
Pola) 

q) Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare delle 
spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori 
dallo Spazio economico europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno 
scolastico 2023/2024 della Tehnička škola Pula (Scuola tecnica di Pola) 

r) Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare delle 
spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori 
dallo Spazio economico europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno 
scolastico 2023/2024 della Talijanska srednja škola – Scuola media superiore italiana 
“Leonardo da Vinci ”Buje – Buie, 

s) Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare delle 
spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori 
dallo Spazio economico europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno 
scolastico 2023/2024 della Gimnazija Pula (Liceo di Pola) 

t) Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare delle 
spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori 
dallo Spazio economico europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno 
scolastico 2023/2024 della Talijanska srednja škola Dante Alighieri Pula-Scuola media 
superiore italiana Dante Alighieri Pola 

u) Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare delle 
spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori 
dallo Spazio economico europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno 
scolastico 2023/2024 della Srednja škola Mate Balote Poreč (Scuola media superiore 
Mate Balota Parenzo) 

18. Proposta del Provvedimento di destituzione e nomina del membro del Comitato per     
l'economia e il turismo  
19. Proposta del Provvedimento di destituzione e nomina del membro della Commissione  
per l'elezione e la nomina 

20. Proposta di Provvedimento di destituzione e nomina dei medici necroscopi sul territorio 
della Regione Istriana  

21. Proposta di Delibera sull'approvazione del Programma di manutenzione del Sistema 
d'irrigazione pubblica Porto Cervera - Bassarinca per il 2023 

22. Proposta di Delibera sull'importo e l'obbligo di versare il canone di irrigazione per il Sistema 
d'irrigazione pubblica Porto Cervera-Bassarinca per il 2023 

23. Relazione sul lavoro svolto dal Presidente della Regione Istriana nel 2022 
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24. Proposta di Delibera sull’approvazione della Relazione sul lavoro della Fondazione per la 
promozione del partenariato e lo sviluppo della società civile per il 2022 

25. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sul lavoro e l'attività finanziaria  
dell'ospedale Specijalna bolnica za ortopediju i rehabilitaciju „Martin Horvat “Rovinj-Rovigno - 
Ospedale specialistico di ortopedia e riabilitazione  „Martin Horvat “Rovinj-Rovigno per il 2022 

26. Proposta di Delibera sull'accoglimento della Relazione sul lavoro e l'attività finanziaria della 
Opća bolnica Pula - Ospedale Generale di Pola per il 2022 

27. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sul lavoro e l'attività finanziaria del 
Nastavni zavod za hitnu medicinu Istarske županije - Istituto formativo per la medicina 
d'urgenza della Regione Istriana" per il 2022 

28. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sul lavoro e l'attività finanziaria del 
Nastavni zavod za javno zdravstvo Istarske županije - Istituto formativo  
di sanità pubblica della regione Istriana per il 2022 

29. Proposta di Delibera sull'accoglimento della Relazione sul lavoro e l'attività finanziaria delle 
Istarske ljekarne - Farmacie istriane per il 2022 

30. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sul lavoro e l'attività finanziaria degli 
Istarski domovi zdravlja - Case della salute dell'Istria per il 2022 

31. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Gospodarska škola Buje - Istituto professionale Buie 

32. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della proposta di Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Talijanska srednja škola - Scuola Media Superiore Italiana  
„Leonardo da Vinci “Buje - Buie 

33. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle modifiche dello 
Statuto della Osnovna škola dr. Mate Demarina Medulin (Scuola elementare dr. Mate Demarin 
a Medolino)  

34. Proposta di Delibera sull'assegnazione della concessione sul demanio marittimo per lo 
sfruttamento ai fini economici della spiaggia su parte della part. cat. 1076/3, c.c. Rabac  

35. Proposta di Delibera sull'annullamento del procedimento di assegnazione della concessione 
sul demanio marittimo per lo sfruttamento ai fini economici su parte della part. cat. 1075 c.c. 
Rabac  

36. Proposta di Delibera sulla concessione del consenso alla Delibera delle Case della salute 
dell'Istria a trasferire a titolo gratuito la quota d'affari dalla società commerciale Dom Poreč 
d.o.o., alla Città di Parenzo 

37. Correzione della Delibera sullo scambio degli immobili alla p.c.n.  10238 c.c.  Rovigno di 
proprietà della Regione Istriana (piscina termale - cittadina) e 1499/1829 parte della p.c.n.  
9158/29, c.c.  Rovigno, di proprietà della Città di Rovinj-Rovigno (Strukovna škola Eugena 
Kumičića Rovinj – Scuola di formazione professionale Eugen Kumičić Rovigno)  
 

 
 

 
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje dnevni red na glasanje te konstatira da je Dnevni red 
jednoglasno usvojen. Prelazimo na prvu točku dnevnog reda. 

 
 

Ad -1. 
a) Verifikacija zapisnika sa 14. sjednice Skupštine Istarske županije 

b) Verifikacija zapisnika sa 15. svečane sjednice Skupštine Istarske županije  

 
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara objedinjenu raspravu po ovim točkama te kako nema 
prijavljenih daje točku na glasanje.  
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Nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije jednoglasno usvaja  
 

Zapisnik sa 14. sjednice Skupštine Istarske županije i 
Zapisnik sa 15. svečane sjednice Skupštine Istarske županije  

 
 

Ad – 2. 

f) Prijedlog Odluke o stavljanju mandata člana Skupštine Istarske županije 
u mirovanje (Vili Rosanda) 

g) Rješenje o verifikaciji mandata vijećnika Skupštine Istarske županije  
h) Svečana prisege vijećnika Skupštine Istarske županije 

 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE obavještava nazočne da je vijećnik Vili Rosanda stavio 
mandat u mirovanje, pa poziva predsjednicu Mandatno-verifikacijske komisije Mariju Kadoić 
Balaško da podnese izvješće o zamjeni vijećnika. 
 
MARIJA KADOIĆ BALAŠKO čita IZVJEŠĆE MANDATNO-VERIFIKACIJSKE KOMISIJE sa 
6. sjednice održane 25. svibnja 2023. godine 
Navodi kako je vijećnik Vili Rosanda  dana 16. svibnja 2023. godine dostavio predsjednici 
Skupštine Istarske županije pismeno kojom stavlja u mirovanje mandat člana Skupštine 
Istarske županije iz osobnih razloga. Slijedom navedenog, Mandatno-verifikacijska komisija 
utvrđuje sljedeći akt Odluku o stavljanju mandata člana Skupštine Istarske županije u 
mirovanje, kojom Odlukom se utvrđuje da vijećniku Viliju Rosandi miruje mandat u Skupštini 
Istarske županije iz osobnih razloga, te da Odluka stupa na snagu danom donošenja, i da će 
se objaviti u "Službenim novinama Istarske županije". 

Istarski demokratski savez je dana 17. svibnja 2023. godine predsjednici Skupštine 
Istarske županije uputio dopis kojim utvrđuju da će dosadašnjeg vijećnika Vilija Rosandu u 
Skupštini Istarske županije zamijeniti Daniele Kumar, kandidat Koalicije IDS-ISU-ZELENI  pod 
brojem 24. na kandidacijskoj listi Koalicije IDS-ISU-Zeleni za lokalne izbore 2021. godine. 
Slijedom navedenog predlaže da Skupština donese Rješenje o verifikaciji mandata vijećnika 
Skupštine Istarske županije kojim se umjesto vijećnika Vilija Rosande verificira  mandat 
vijećnika  DANIELE KUMARA, te se utvrđuje da Rješenje stupa na snagu danom donošenja, 
a da će se objavit u "Službenim novinama Istarske županije“.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje predsjednici Mandatno-verifikacijske komisije, te 
utvrđuje da Skupština jednoglasno prima na znanje Izvješće Mandatno – verifikacijske 
komisije te donosi  

ODLUKU 
o stavljanju mandata člana Skupštine Istarske županije u mirovanje 

 
Članak 1. 

Ovom Odlukom utvrđuje se da vijećniku Viliju Rosandi miruje mandat u Skupštini Istarske 
županije iz osobnih razloga. 

 
Članak 2. 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim novinama 
Istarske županije". 

i 
 

RJEŠENJE 
o verifikaciji mandata vijećnika Skupštine Istarske županije 
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I. 

Umjesto vijećnika Vilija Rosande verificira se mandat vijećnika Skupštine Istarske 
županije DANIELE KUMARA. 

 
II. 

 Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim 
novinama Istarske županije". 
 
 

Poziva  vijećnika DANIELE KUMARA da prisegne. Čita svečanu prisegu na hrvatskom 
i talijanskom jeziku, a nakon toga poziva vijećnika da prisegne riječju „PRISEŽEM“ ili „LO 
GIURO“. 
 

"Prisežem da ću prava i obveze člana/članice Skupštine Istarske županije obavljati savjesno 
i odgovorno, radi gospodarskog, kulturnog i socijalnog probitka Istarske županije i da ću se u 
obavljanju dužnosti člana/članice Skupštine Istarske županije pridržavati Statuta Istarske 
županije te da ću štititi i promicati regionalne osobitosti Istre."  

 

«Giuro che svolgerò coscienziosamente e con responsabilità l'incarico derivatomi dai diritti e 
doveri di membro dell'Assemblea regionale, per lo sviluppo economico, culturale e sociale 
della Regione Istriana, che mi atterrò allo Statuto della Regione Istriana nell'espletamento dei 
miei doveri di membro, e che tutelerò e affermerò le peculiarità dell'Istria.»  

 

 

DANIJELE KUMAR, IDS priseže riječju prisežem, lo giuro.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, čestita vijećniku i poziva ga da potpiše prisegu. 
 
 

Ad–3. 
Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 

 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, konstatira kako je sada 10 sati i 14 minuta. Prva se javila 
vijećnica Tereza Banić pa izvolite. 
 
TEREZA BANIĆ, IDS  imam dva pitanja: Od  jeseni i nove školske godine 2023/24. u 50 osnovnih 
škola kreće novi eksperimentalni projekt cjelodnevne nastave. Ima li prijavljenih škola u Istarskoj 
županiji u tom projektu? Molim  stav Istarske županije i župana o tome. 
Drugo pitanje, u proračunu Istarske županije  za ovu godinu osigurano je 2 milijuna kuna za 
aktivnosti produženog boravka u školama. Što je županija poduzela po pitanju realizacije ovog 
projekta ? Gdje se stalo s aktivnostima? 
 
PATICIA PERCAN odgovara da smo osnivači 25 osnovnih škola, da su gradovi osnivači 
preostalih 23 škola. Javni poziv Ministarstva je išao putem sredstava javnog priopćavanja. 
Održani su sastanci posebno za osnivače, posebno za ravnatelje ustanova. Da bi se škole same 
mogle prijaviti na ovaj projekt cjelodnevne nastave, potrebno je da rade u jednoj smjeni, da se s 
navedenim suglasi školski obor, da ravnatelj ishodi suglasnost osnivača i da ravnatelj da izjavu 
da prihvaća sve ono što se traži. Mi smo kao osnivači održali sastanke s naših 25 ravnatelja u 
nekoliko navrata s obzirom da je javni natječaj doživio i produženje roka. Nakon svih informacija 
koje su tada ravnatelji dobili od strane nadležnog Ministarstva, nažalost, eto nemamo prijavu niti 
jedne škole naše, ali isto tako i gradovi.  
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Što se tiče drugog pitanja, produženog boravka. Sredstva su osigurana u proračunu, mi smo do 
sada imali samo jedan upit, čisto informativno od strane jedne jedinice lokalne samouprave, ali 
do sada nismo dobili niti jednu pisanu prijavu jedinica lokalne samouprave na ovaj naš program.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE pita da li ima dodatnih pitanja, nema. Vijećnik Igor Belas izvolite.  
 
IGOR BELAS, SDP, prije postavljanja pitanja imao bih jednu molbu. Ja sam evo prije ove 
sjednice gledao ovaj dnevni red, ja sad ne znam da li u ovoj prostoriji sjede svi supermeni pa 
mogu ovaj dnevni red pročitati, pripremiti se i argumentirano zastupati, mislim da bi morali češće 
održavati sjednice Skupštine, birani smo od građana da ovaj posao radimo transparentno, 
odgovorno, a ja osobno nisam spreman ovakav dnevni red kompletno proučiti i argumentirano 
prezentirati, ja bih volio da me kolege podrže u tome, predsjednice, ovo je Vama upućeno, Župan 
zna o čemu se radi, mi smo imali takvu situaciju u Puli pa Vaš posao nije bio odrađen kako treba. 
Evo, ovo je moja molba svima Vama.  
Što se tiče pitanja, postavio bih ga Županu. Radi se o Domu za stare Alfredo Štiglić pa bih volio 
da nam on samo kaže ukratko kakva je dinamika radova, kakvo je stanje oko kreditiranja same 
ustanove, ali ono isto šte me zanima nekako su povezane ustanove Alfredo Štiglić i Hospicij jer 
imam informacija da prilikom radova na samom Domu za stare Alfredo Štiglić da će štićenici biti 
prebačeni u Hospicij, pa da li je to točno i da li je to na sastanku dogovoreno i potvrđeno, potom 
molim malo o dinamici radova, o kreditnim linijama, koliko će to koštati i šta ćemo sa štićenicima 
Doma Alfredo Štiglić da li će oni biti smješteni u Hosipciju koji nažalost još dan danas nije u 
funkciji. Pa molim samo kratko jedan rezime. Hvala.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE: zahvaljujem vijećniku na opasci vezano za dnevni red, pa sad 
molim Župana, odnosno pročelnika da odgovori.  
 
IVAN GLUŠAC odgovara da samo proširenje je i u pravu ste vijećniče Belas spojeni su Hospicij 
s Alfredom Štiglićem. Proširenje Alfreda Štiglića je operacija koja ima tri različita smjera. Jedno 
je samo proširenje objekta Alfreda Štiglića na Verudi u Puli, drugo je obnavljanje depandanse 
koja je dislocirana od tog mjesta, a treće je smještaj kuhinje i štićenika koji moraju biti izmješteni 
iz objekta kroz period od 18 mjeseci dok se bude proširivao Alfredo Štiglić. Započeti ću s 
depandansom, ne znam koliko ste upoznati ali sami projekti stari su nekoliko godina, u 
međuvremenu promijenili su se neki propisi, a osobito usmjerenje na obnovljive izvore energije 
tako da smo mi nakon što je Skupština u petom mjesecu 2021. godine prihvatila darovanje od 
strane Države same nekretnine krenuli u izmjenu samog projekta dogradnje Alfreda Štiglića tako 
i dogradnje depandanse u Puli i mogu reći što je dobra vijest da smo nakon pre projektiranja 
dobili novih 25 mjesta. Ranije je bilo projektirano za 70 mjesta, sada će biti između 90 i 100 novih 
mjesta u  Domu Alfredo Štiglić. To projektiranje dolazi svome kraju. U šestom mjesecu će novi 
projekt biti predstavljen javnosti i očekujemo tijekom srpnja mjeseca raspisivanje javnog natječaja 
za radove. Projekt depandanse je gotov prošli tjedan i slijedeći tjedan se ide u realizaciju  radova. 
Ti radovi bi trebali trajati od tri do pet mjeseci i do nove godine, odnosno najkasnije do kraja 
siječnja 2024. godine. Depandansa bi trebala biti preuređena i onda bi dobar dio korisnika koji se 
moraju izmjestiti iz Alfreda Štiglića išao u depandansu. Imamo rupu jedno tri četiri mjeseca jer 
očekujemo da nakon javne nabave, nakon eventualne žalbe, nakon odabira izvođača, negdje u 
studenom ili prosincu ove godine da bi krenula sama realizacija projekta kada će se morati 
izmjestiti nekih 35 do 45 korisnika Doma koje bi onda izmjestili u depandansu, a ako ne bude 
spremna u tom periodu, onda bi korisnike privremeno smjestili u Hospicij u Puli. Dolaskom novog 
Porečkog i Puljskog biskupa su pokrenute stvari da se napokon osnuje ustanova koja će ravnati 
Hospicijem, da se uđe u program Hrvatskog zavoda za zdravstveno osiguranje, da se nabavi 
oprema. Tu smo partneri Porečko Puljska biskupija, Grad Pula i Istarska županija. To je po 
procjeni 12 do 15 mjeseci potrebno da se sve to iz realizira, to ne zavisi o nama već o Hrvatskom 
zavodu za zdravstveno osiguranje i o postupcima nabave opreme. U to vrijeme dok bi Hospicij 
bio prazan bi se ti ljudi na kraće vrijeme preselili u Hospicij. I ono što je potrebno naglasiti da je 
partner u dogradnji doma i depadanse solidarno Grad Pula koji će financirati 50% izgradnje, kao 
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što je Istarska županija solidarna s gradovima Pazinom, Labinom i Buzetom i sufinancira njihove 
domove.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje pročelniku, da li imate dodatno pitanje? Dodatno 
pitanje traje jednu minutu.  
 
IGOR BELAS, SDP, moramo se složiti da sve to predugo traje. Ta izgradnja Doma Alfreda 
Štiglića, tih nesretnih ljudi koji čekaju, bar u Puli, deset godina na red, koju mi poruku dajemo? 
Ako bude neki privatni investitor ili neki drugi gradovi budu išli u realizaciju takvih domova nismo 
dali baš neki dobar primjer, tu dinamiku radova kako to ide. Složiti ćemo se da je tu bilo već nekih 
preinaka, bilo je bolje vrijeme kada smo to mogli završiti, kada su bile neke niže cijene, sve je 
poskupjelo. Nekako imam osjećaj da nismo baš dali 100% aktivnosti da se to sve završi. Došao 
je taj nesretni Hospicij, sad je došao novi Biskup kojeg nije bilo. Na kraju pate korisnici. Da li je 
sada kraj svih tih naših muka ne znam, ali jedna gorčina je jer ljudi u Puli su jako nesretni, sa 
svime što se radilo, odnosno nije radilo jer se tražilo da se sve to riješi brže i kvalitetnije i da je 
već trebalo biti gotovo. Hvala na obrazloženju ali osobno nisam zadovoljan.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE:  župane izvolite. 
 
ŽUPAN Sigurno da bi svi mi voljeli da je to ranije napravljano i ja se tu s Vama slažem ali nemojte 
zanemariti jedan bitan preduvjet. Do devetog mjeseca 2021. godine imovinsko-pravni odnosi na 
tom području nisu bili riješeni. Županija je bila osnivač Doma Alfreda Štiglića, ali zemljište na 
kojem se trebalo graditi nije bilo u vlasništvu Istarske županije već je bilo u vlasništvu Hrvatskog 
zavoda za mirovinsko osiguranje i nije se moglo ići u ulaganje i graditi na tuđem zemljištu. Da li 
je to zemljište moglo biti riješeno 2005., 2009., 2015. godine, moguće da je, ali nažalost nije. Dok 
se Država nije odlučila i to za više domova u Republici Hrvatskoj ne samo u Istarskoj županiji da 
se odlukom Vlade Republike Hrvatske to zemljište prepusti, ustupi pravo vlasništva Županijama. 
Kada su se ti preduvjeti stekli  mi smo išli čim je prije bilo moguće u postupak revizije projekta iz 
razloga što je protok vremena učinio svoje. Mislim da se danas suočavamo sa puno drugačijim 
izazovima nego što je to bilo od prije deset godina. Prije deset godina tema zelene tranzicije, 
energetske učinkovitosti nije bila u vrhu prioriteta. Bilo je tada govora o tome, ali nije bio prioritet. 
Danas je to jedan od prioriteta. I nakon što su se stekli preduvjeti, držim, da je bilo mudro iskoristiti 
vrijeme za refresh projekata kako bi izgradili proširenje na najbolji način. Mislim da bi bilo potpuno 
neispravno ići po starom projektu kada možemo to učiniti po novom projektu puno bolje i 
učinkovitije.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje županu. Slijedeća je na redu vijećnica Ivana Špadjer.  
 
 
IVANA ŠPADJER, IDS, prvo  pitanje upućujem pročelnici Percan. Bliži se kraj školske godine 
pa me interesira koja će se ulaganja provesti tijekom ljetnih praznika. 
Dozvolite mi kao stanovnici bujštine, a i kao rođenoj umageškinji da postavim slijedeće pitanje 
pročelniku Radoloviću. U gradu Umagu, precizno na Savudrijskoj obali gdje se planira trenutno 
asfaltirati 40 km šetnice se upravo odvija ekološka katastrofa, devastacija obale, plaže, prirode. 
Po tom je pitanju intervenirala Natura Histica, javna ustanova za zaštitu prirode kako bi se zaštitile 
stope dinosaurusa, reagirali su mediji, ogorčeni stanovnici koji su organizirali prosvjed i upravo 
spremaju i peticiju, s druge strane Grad Umag objavljuje da su inspekcije utvrdile da je sve u 
skladu sa zakonom. Molim Vas kako je došlo do toga, kako da se ubuduće tako nešto  spriječi? 
Vjerujem i znam da u 2023. godini postoje inovativna rješenja koja poštuju prirodnu i povijesnu 
baštinu, a koje istovremeno zadovoljavaju potrebe turizma i stanovništva.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE moli pročelnicu Percan da odgovori na prvo pitanje 
 
PATRICIA PERCAN: zahvaljuje na pitanju. Što se tiče tekućih investicija koje će se odvijati 
tijekom ljeta, je naš regionalni Centar za kompetenciju KLIK . Trenutno smo na nekih 25- 30% 
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realizacije projekta i radovi se odvijaju planiranom dinamikom. To nam je jedan veliki projekt, 
drugi je ŽUTA ŠKOLA, dizala, koju prilagođavamo za pristup osobama smanjene pokretljivosti i 
treći veliki projekt je energetska obnova Područne škole Martinski, matične škole Nedešćina, a 
od drugih aktivnosti ima ih više  uglavnom se radi na djelomičnoj sanaciji krovova, sanaciji 
sanitarnih čvorova, te ovise o javnoj nabavi, o ishodima javne nabave, o tome da li su troškovnici 
koje smo poslali u javnu nabavu adekvatni, odnosno da li će sredstva koja smo osigurali 
odgovarati vrijednosti troškovnika. I izdvojila bih još budući da razgovaramo o elektranama, 
odnosno Upravni odjel za obrazovanje, sport i tehničku kulturu vodi dva projekta koji se tiču 
buzetske osnovne i srednje škole . Što se tiče Srednje škole tu smo gotovi i čeka se odobrenje 
HEP-a da elektrana započne s radom, a što se tiče osnovne škole tu su radovi još u tijeku. Imamo 
još elektrane koje vodi kolegica iz UO za gospodarstvo Elena Božac Čujić to su radovi na školi 
Vodnjan, dvorane na školama Dante Alighieri u Puli, Škole za turizam u Puli i posljednja je 
Industrijsko obrtnička škola u Puli.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE  zahvaljuje i poziva pročelnika Radolovića da odgovori na drugo 
pitanje. 
 
Dr. sc. MIRKO RADOLOVIĆ odgovara da bi najprije trebao objasniti nadležnost Upravnog 
odjela za održivi razvoj koji sudjeluje u postupcima kada se izdaje akt za gradnju, ali on ih ne 
izdaje i nema bilo kakvu inspekcijsku nadležnost. Pojedini zahtjevi se mogu izvoditi s prethodnom 
procjenom studije utjecaja na okoliš dok za druge objekte takvi akti ne trebaju. Vezano za 
specifično područje koje ste rekli ono je samo po sebi specifično što je to obalno područje a što 
se tiče same zaštite prirode nije zaštićeno područje prirode i nije područje ekološke mreže. 
Međutim , pritisak na to područje je velik, zahtjevi dolaze pojedinačno točkasto, na taj način je 
teže sagledati taj kumulativni utjecaj i vezano za tu plažu koja je u zadnje vrijeme u medijima i 
koja je problem. Tu se vodi procjena utjecaja na okoliš koja je u nadležnosti Ministarstva. Mi u 
tom postupku sudjelujemo na način da dajemo mišljenje. Istarska županija je argumentirano 
mišljenje da je potrebno raditi studiju utjecaja na okoliš, no Ministarstvo je donijelo Rješenje da 
nije potrebno raditi studiju utjecaja na okoliš. Uzelo je valjda u obzir sve što smo mi naveli, ali je 
zaključilo da nije potrebno raditi studiju.  Ne sudjelujemo samo mi u tim postupcima. Ono što je 
potrebno istaknuti je da su tamo i nalazišta fosila koje jesu pod nadležnošću Nature Histrice i koja 
su tek nedavno uvrštena u područje geo portala pa su vidljivi obuhvati zaštite i način upravljanja. 
To je razlog zašto se to dešava, nije se gledao kumulativni utjecaj, da ima mnogo točkastih 
utjecaja da se radi i štetnica i plaže i raznorazne druge  građevine na pomorskom dobru. Možda 
još za nadležnost, pitanje dodjele koncesije na području Grada Umaga-Umago nije u nadležnosti 
Istarske županije, našeg upravnog odjela.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE  imate li možda dodatno pitanje? Na redu je vijećnica Tatjana 
Tomaić, izvolite. 
 
TATJANA TOMAIĆ, HDZ, imam dva pitanja, jedno je za župana, drugo je za pročelnika dr.sc. 
Ezia Pinzana. Svi znamo da gospodin župan nije bio župan u prošlom mandatu kada je Županija 
dala na korištenje Mornaričku bolnicu Sveučilištu. Sada je taj postupak obnove pri kraju i znamo, 
jako me obradovalo da je Župan rekao da bi sve dao za obrazovanje. Postavljam pitanje da li je 
moguće da mi kao Županijska skupština, parking koji se nalazi ispod Mornaričke bolnice  damo 
na korištenje Sveučilištu u cilju izgradnje sveučilišne knjižnice. Znamo da Sveučilište ima 
problema sa knjižnicom. Znamo da Županija sve vrijeme i financira taj rad, prostor koji knjižnica 
koristi nije adekvatan, a tamo će biti sve učionice i to bi bilo jako zgodno, mogu se dobiti i 
europska sredstva za izgradnju pa molim Župana da razmisli o tome i da se očituje, i da mi kao 
Skupština vidimo da li bi to bilo u interesu dobrobiti čitave Županije.  
Što se tiče pročelnika Pinzana njega bih zamolila za informaciju vezano za azil. Znamo da je u 
Puli napravljen azil za životinje, znam da Županija pomaže u financiranju. Kakva je ideja i plan s 
azilom u Pazinu i kako mislimo poboljšati davanja za zaštitu životinja jer vidimo da je to stvarno 
potrebno.  
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ŽUPAN odgovara da razgovaramo sa Sveučilištem. Ima tamo još nekih ideja kao o mogućnosti 
smještaja Carneta, dakle informatike, mi možemo razmotriti i Vaš prijedlog sa Sveučilištem što 
to znači,  ali nemojmo zaboraviti da smo kao Istarska županija već u više navrata ustupili upravo 
Sveučilištu nekretnine, čije su vlasnik bile ustanove čiji je osnivač Istarska županija. Pa čitav 
prostor studentskog kampusa i zgrada rektorata i drugih zgrada na tom području  je prepuštena 
upravo zahvaljujući odlukama Županijske skupštine. S druge strane mi moramo voditi računa i o 
potrebama koje Županija ima. Imati ćete uskoro na sjednici i jedan program koji pripremamo sa 
našim Upravnim odjelom za zdravstvo i socijalnu skrb. Dakle, za razliku od  gradova, općina, 
države, Županija je vlasnik vrlo male  količine nekretnina. Mi nemamo svojih nekretnina, pa evo 
ovdje smo u najmu zgrade. Sjedište Županije u Puli također nije županijska zgrada. Brojni naši 
odjeli  također plaćaju najam. Dakle moramo optimalno koristiti imovinu koju imamo. Međutim, 
kažem još jednom ideja je dobra, dobro je da se s projektom obnove Mornaričke bolnice ide 
upravo u cilju poticanja znanosti, boljih uvjeta studiranja studenata. Budimo iskreni uvjeti 
studiranja studenata u Puli su itekako poboljšani u odnosu na ono što je nekada bilo, kada su 
fakulteti bili pod upravom Riječkog sveučilišta. Hvala na Vašoj inicijativi, mi smo konstantno u 
vezi s našim Sveučilištem.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje županu i poziva pročelnika Pinzana koji ima tri minute 
za odgovor.  
 
Dr. sc. EZIO PINZAN  Na ovo pitanje ću kratko odgovoriti. Istarska županija vodi brigu o provedbi 
Zakona o dobrobiti životinja. Vrlo intenzivno na tome radi. Pratimo sve zakonske obveze koje 
smo dužni provoditi, pa i one koje nismo dužni provoditi. Pa ću odmah reći da Istarska županija 
ima sklonište za životinje za 50 pasa koje smo po zakonu dužni osigurati. Financiranje rada takvih 
objekata je u nadležnosti jedinica lokalne samouprave. Dakle, županija nema tu zakonsku 
obvezu financiranja  ali bez obzira na to surađujemo sa svakom jedinicom lokalne samouprave 
koja želi izgraditi takav objekt. Dakle ako Grad Pazin ima ozbiljne namjere, slobodno nam se 
može obratiti vezano za realizaciju samog objekta. Dakle, mi svake godine financiramo rad 
ambulanti koje imaju azil za životinje i na takav način financiramo dva objekta na  području Grada 
Pule, i objekte u Poreču, Labinu i Rovinju, a povrh toga sada najveći azil koji je izgrađen na 
području Grada Pule. Prošle godine kada smo donosili Proračun taj azil još nije bio otvoren tako 
da u proračunu nismo osigurali sredstva, a u rebalansu se to može financirati i mi možemo 
financirati rad tog azila.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE pita da li ima dodatno pitanje, ne, sada je na redu vijećnica 
Marinela Bašić.  
 
MARINELA BAŠIĆ, IDS, Imala bih dva pitanja. Svjesni smo problematike nedostatka kadrova u 
zdravstvenim ustanovama čiji je osnivač Istarska županija. Resorna pročelnica najavila je set 
mjera u cilju zadržavanja postojećeg kadra, ali i privlačenja novog . Zanima me, kada će mjere 
biti predstavljene u javnosti? 
Drugo pitanje je za pročelnika Pinzana. U kojoj je fazi  uređenje razvojnog Centara za ribarstvo 
u Rovinju a koji se financira iz projekta ARGOS te koja je vrijednost projekta i čime će se baviti 
Centar.  
 
GORDANA ANTIĆ navodi da su mjere napisane, sve je spremno. 6.06. imati ćemo koordinaciju 
gradonačelnika i načelnika koji su dobili dopis s opisanim aktivnostima i željama. Tu je potrebna 
aktivnost čitave zajednice, pozvani ste i Vi,  jer, nadam se da aktivnosti i mjere nisu došle 
prekasno. Koliko je teška situacija to se ne može niti prepričati. Kada objavimo natječaj u bilo 
kojoj našoj ustanovi javljaju se opet ljudi koji rade u nekoj ustanovi, tako da prosipamo  iz jedne 
čaše u drugu čašu, novih ljudi nema na tržištu. Nešto nađemo novih liječnika koji dođu ovdje 
nakon završenog studija raditi i učiti u Nastavni zavod za hitnu medicinu, konkretno neki dan su 
se zumom javila tri liječnika iz Zagreba i jedan iz Siska koji žele ovdje raditi. Normalno kada dođu 
ovdje oni trebaju smještaj. To je ono što je problem. Sredstva su u proračunu osigurana, 
međutim, mi ne možemo naći stan. Našim ustanovama ne možemo prepustiti da trče od sela do 
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sela i traže stan, tu očekujemo pomoć cijele zajednice. U tom paketu mjera je to navedeno. Osim 
toga imamo još dodatne mjere, koje ćemo objaviti ali želimo dati više, više od onog što drugi u 
Hrvatskoj daju, nešto po čemu ćemo biti posebni, ne košta puno traži samo angažman svih vas. 
To je da učinimo karticu pogodnosti za sve naše zaposlenike, da zadržimo postojeći kadar i 
privučemo novi, to nam je jedina nada da privučemo kadar koji je s ovog govornog područja. 
Nema niti drugih radnika u sustavu, turizmu, međutim tu se mogu naći i ljudi koji ne govore sasvim 
dobro hrvatski, ako ne budemo u zdravstvu imali dovoljno radnika tu ćemo biti u velikom 
problemu. Jasno nam je da svim našim školovanjem, bilo srednje medicinske škole, bilo fakulteta 
da nemamo ljudi s ovog područja, nemamo djece koja će popuniti rupe, rupe su prevelike, pre 
ogromne  Važno  je da imamo nešto čime ćemo pružiti nadu da imamo više od dobre klime, 
dobrog mjesta, moramo osigurati više, pa pozivam sve Vas da u svojim lokalnim sredinama 
komunicirate sa svojim gradonačelnicima i načelnicima, koji su dobili poziv, dobili tablice, da 
popune gdje su i s kime komunicirali  da vidimo gdje smo s popustima koje možemo osigurati 
zaposlenicima.  
 
Dr.sc. EZIO PINZAN zahvaljuje se na pitanju. Centar za ribarstvo i aquakulturu Istarske županije 
koji je osnovan od Istarske županije, od Skupštine nalazi se u Rovinju i to je glavna naša aktivnost 
u projektu ARGOS  kojem je naziv Zajedničko upravljanje održivim ribarstvom i akvakulturom 
kao sredstvom zaštite morskih resursa u Jadranskom moru. Na projektu su partneri sve 
talijanske regije s jadranske strane obale i sve naše jadranske županije uključujući i dva 
ministarstva, Ministarstvo poljoprivrede Republike Italije i Ministarstvo  poljoprivrede 
Republike Hrvatske. Projekt je vrijedan više od 5 milijuna Eura. U tom projektu je više od 
300.000 Eura dobila Istarska županija. Glavna naša aktivnost je upravo izgradnja ovog Centra. 
Centar se nalazi u sklopu Specijalne bolnice u Rovinju i upravo sutra u 12,00 sati će biti 
otvorenje tog Centra. Centar je uređen u napuštenoj građevini. Vrijednost adaptacije je oko 
270.000 Eura, radove na javnom pozivu dobila je tvrtka Vladimir Gortan iz Pazina. Moramo 
reći da je objekt iznimno kvalitetno renoviran, obnovljen i da će on biti na usluzi svim našim 
ribarima prije svega, a ono čime će se centar baviti bit će prvenstveno povlačenje sredstava 
iz europskih fondova na način da će centar biti pogodan partner na svim projektima za razvoj 
ribarstva. S druge strane program za ribarstvo  Republike Hrvatske predviđa financiranje 
takvih Centara, ali mislim da njih u Hrvatskoj uopće nema. Ovo će biti prvi uz još jedan u 
Splitskoj županiji koji se sada planira otvoriti, a nakon toga i u Zadarskoj županiji, a ono što u 
Istri želimo da koordiniramo sve subjekte koji se bave zaštitom prirode i aquakulture  a to su: 
Ceh ribara obrtničke komore koji okuplja sve naše male ribare, s druge strane Institut Ruđer 
Bošković,  naš Institut za oceanografiju u Rovinju, s druge strane imamo Sveučilište u Puli koji 
ima studij za more i našu javnu ustanovu Natura Histrica koja se bavi i zaštitom morskog 
područja jer će na taj način ovaj Centar moći sve njih koordinirati i doprinijeti jednoj aktivnoj 
zaštiti mora i morskog područja.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE: Imate li dodatno pitanje, nemate. Vijećnik Renato Kalac.  
 
RENATO KALAC, MOŽEMO, prije nego postavim pitanje samo da napomenem da 
podržavamo kao Klub zahtjev gospodina Belasa za kraće dnevne redove.  
Pitanje postavljam Županu vezano za prostorno planiranje. Dakle na 10. sjednici Skupštine 
donijeli smo Odluku o izradi Izmjena i dopuna prostornog plana Istarske županije. Ovo je 
dokument koji je od iznimne vlažnosti za Istarsku županiju, a tom odlukom definirali smo rok 
od 330 dana do kada bi plan trebao doći nama na Skupštinu na usvajanje. Taj rok ističe 17. 
lipnja 2023. godine. Tim izmjenama i dopunama predvidjeli smo krucijalne stvari, to je 
prvenstveno energetski razvoj, obnovljive izvore energije, zelena tranzicija, prometna 
infrastruktura, vjetroelektrane na moru, gospodarenje okolišem, dakle moje je pitanje u kojoj 
su fazi izrade izmjena i dopuna plana budući da neka javnopravna tijela još nisu dobila niti 
informaciju o izradi izmjena i dopuna Plana a mi smo već trebali proći prethodnu raspravu, 
glavnu raspravu, zanima me gdje smo i kada namjeravamo donijeti izmjene i dopune 
prostornog plana Istarske županije (obrazloženje ću dostaviti u pisanoj formi),  mada moram 
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reći da je trenutno pokrenuta izmjena i dopuna Zakona o prostornom uređenju i gradnji, ali to 
je nebitno za izradu ovog Izmjena i dopuna ovog Prostornog  plana.  Hvala lijepa.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE: zahvaljujem,  zamjenik župana Tulio Demetlika, izvolite.  
 
TULIO DEMETLIKA  zahvaljuje gospodinu Kalcu na pitanju, ali i sam si je dao odgovor. Jedan 
od razloga zbog čega se kasni s donošenjem Izmjena i dopuna Prostornog plana Istarske 
županije je upravo što država kasni s donošenjem Izmjena i dopuna Zakona o prostornom 
planiranju. To je bilo najavljivano, došlo je čak i do smjene ministra. Dolaskom novog ministra 
gospodina Bačića, s kojim je održan jedan sastanak gdje nam je obećano da će upravo do 
kraja zasjedanja ove sjednice Sabora biti u proceduri izglasavanje po hitnom postupku 
Izmjena i dopuna Zakona o prostornom planiranju. Ono što smo mi učinili, budući da smo 
ciljano rekli da idemo u izmjenu Prostornog plana Istarske županije s četiri cilja:  
Jedan je bio energetika, drugi pomorske luke, treći izmjena cestovne infrastrukture i četvrti 
gospodarenje otpadom. Do sada je proveden natječaj, izabran je izrađivač Plana 
gospodarenjem otpadom, priprema se natječaj za izradu  Strateške studije utjecaja na okoliš, 
jedan od osnovnih dokumenata koji nam treba. Ono što je gotovo, gotov je prijedlog vezano 
za energetiku. Dakle, cilj je bio stvoriti jedan elektroenergetski sustav u Istarskoj županiji 
upravo da budemo autonomni u tome. Strategija je pripremljena za prezentaciju i kao što je 
netko već najavio  biti će jedan sastanak gradonačelnika i načelnika u lipnju, gdje će se 
prezentirati ta Strategija. Nakon toga idu dopisi prema svim jedinicama lokalne samouprave 
da na osnovu toga daju svoje prijedloge vezano za  Izmjene i dopune Prostornog plana. Cilj 
koji je postavljen prema Zavodu je da prijedlog koji bi trebao biti predložen javnosti bude gotov 
do kraja ove godine. I nakon svih javnih rasprava očekujemo izglasavanje do sredine iduće 
godine.  
 
PREDSJENDICA SKUPŠTINE: Imate li dodatno pitanje gospodine Kalac, ne, onda vijećnica 
Irena Peruško 
 
IRENA PERUŠKO, IDS, ima dva pitanja. Prvo koje bih uputila pročelniku vezano za suradnju 
Italija-Hrvatska. Istarska županija jedan je od partnera na projektu FIRESPILL. Udio aktivnosti 
Istarske županije je 990.000 Eura i znam da su iz projektnih aktivnosti nabavili vrijednu 
medicinsku opremu, vrijednu 144.000 EUR-a za Nastavni zavod za hitnu medicinu Istarske 
županije. To su uređaji dva defibrilatora, koji su stavljeni u vozila Hitne medicinske pomoći, 
uređaj za masažu srca čini mi se, koje će se koristiti za stvarnu primjenu, ali i za edukaciju i 
lutke za stimulaciju koje će služiti za edukaciju vezano za pomoć odraslima. U okviru tih 
aktivnosti je i nabava, odnosno isporuka vatrogasne brodice vrijedna 270.000 EUR-a . 
Interesira me kada bi ona mogla biti isporučena s obzirom na programske aktivnosti samog 
projekta?  
Drugo pitanje odnosi se na Fond za sport Istarske županije koji je predstavljen lani u desetom 
mjesecu. Prošle godine je educirano 97 trenera i trenerica, ove godine su povećana sredstva 
i interesira me da li će se nastaviti edukacija trenera  kroz Fond za sport Istarske županije i 
ove godine.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE upozorava vijećnike i vijećnice da je vrijeme za postavljanje 
pitanja dvije minute. Na prvo pitanje će odgovoriti pročelnik Radolović.  
 
Dr.sc. MIRKO RADOLOVIĆ Dobar da svima prvo pitanje vezano za projekt FIRESPILL, to je 
projekt koji se bavi  žurnim službama, u prvom redu onečišćenjem mora i od značajnijih 
aktivnosti na koje smo sredstva utrošili na stvari koje su vidljive, u prethodnom projektu to su 
300 metara plutajućih brana, sada smo nabavili još 500 metara plutajućih brana sa svom 
opremom za napuhavanjem i to će se sada dati na raspolaganje vatrogascima koji će s tom 
opremom raditi, drugi dio je oprema koja se tiče medicinskih službi koja će biti na korištenju 
Hrvatskom zavodu za hitnu medicinu. To je nabavljeno od sredstava koja su ostala nabavom 
brana javnim natječajem gdje su ponude bile nešto povoljnije pa je ostalo sredstava. Iskoristili 
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smo ta sredstva vrlo dobro za nabavu medicinskih uređaja. Treća aktivnost je nabava brodica 
javne namjene za potrebe vatrogastva koja može služiti za gašenje vatre na moru i na morskoj 
obali. Treba istaknuti samo vrijeme kada je natječaj raspisan bila je CORONA kriza i na prvi 
natječaj se nitko nije javio, na drugi natječaj se javila tvrtka FLAMMIFER d.o.o iz Ozlja koja 
nešto se kasni s isporukom brodice, ali smo dobili informaciju da će brodica biti isporučena do 
kraja mjeseca, nakon čega bi se trebala obaviti pokusna vožnja, potom sve učiniti za 
registraciju u registru brodova i nadamo se da će ona biti u funkciji u 6 mjesecu sa određenim 
zakašnjenjem, u kojem slučaju će se dio prema ugovoru uskratiti zbog kašnjenja. Sredstva su 
nadalje iskorištena za edukacije djelatnika vatrogastva za korištenje brana, na edukaciju 
djelatnika žurnih službi, policije, na pripremu materijala za edukaciju djece u školama. Projekt 
traje do 30. lipnja 2023. godinu.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje, tko će odgovoriti vezano za Fond za sport. 
Pročelniče Glušac izvolite.  
 
IVAN GLUŠAC izražava zadovoljstvo da je ulaskom ove administracije uveden je Fond za 
sport koji je prošle godine imao 500.000,00 kuna, kasnije rebalansom još 50.000,00 kuna, 
dakle negdje 70.000 EUR-a. Ove godine ste izglasali 100.000 EUR-a odnosno povećanje za 
50%,. Ono što je potrebno naglasiti ovo su potpuno nova sredstva u Proračunu, ovo nisu samo 
prebačena sredstva s jedne pozicije na drugu poziciju. Prošle godine smo se opredijelili da 
ćemo sredstva iskoristiti za školovanje trenera. Znamo da osim jednog ili dva kluba koji imaju 
profesionalne trenere, drugi klubovi imaju uglavnom trenere koji nisu profesionalci i koji 
treniraju za veoma male novčane iznose. Problem njihova školovanja je stoga bio jedan od 
prioriteta. Oni moraju dobiti licencu da bi mogli raditi. Postoji i problem prijevoza, klubovi imaju 
problema zatvoriti financijske probleme. Stoga smo smatrali da ćemo financiranjem 
školovanja  trenera na  Kineziološkom fakultetu pomoći našim klubovima. Ono što je bitno 
napomenuti da je financiranje bilo u 100% iznosu. Ove godine će se proširiti financiranje, na 
vrhunski sport i na nabavku opreme kako bi pomogli aktivizam u zajednici.  
 
PREDSJENICA SKUPŠTINE Imate li dodatno pitanje, imate.  
 
IRENA PERUŠKO, IDS kako sam shvatila projekt traje do 30.06. 2023. godine i nećete isplatiti 
sva sredstva zbog kašnjenja vezno za izgradnju brodice, što znači da će neka sredstva ostati 
na projektu. Da li ste predvidjeli neku preraspodjelu i kolika su to sredstva?  
 
Dr.sc. MIRKO RADOLOVIĆ  odgovara da su ugovorom predviđeni penali za kašnjenje. Treba 
vidjeli koliko će dana oni stvarno kasniti s predajom brodice. To neće biti značajna sredstva, 
a u 15 dana teško da će se moći zatražiti i dobiti odobrenje za preraspodjelu na projektu, to 
će biti neka ušteda na projektu. Neće biti moguće to negdje dodatno uložiti.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE  poziva vijećnika Vilija Bassanesea.  
 
VILI BASSANESE, SDP, ima samo jednu malu intervenciju u pogledu Poslovnika. Ja sam 
postavio pitanje vezano za trošak medija još u trećem mjesecu. Dio odgovora sam dobio prije 
par dana i to samo dio za tiskane medije u 2022. godini. Dakle moje pitanje je bilo sasvim 
drugačije,  trošak medija u 2023. godini ukupno i to neovisno o tome da li se radi o 
elektronskim ili tiskanim medijima i neovisno o tome da li se radi o financiranju medija općenito 
ili kroz javnu nabavu. Drugo imao bih drugo pitanje. Naravno kolega je iskoristio pitanje vezano 
za Izmjene i dopune Prostornog plana Istarske županije pa ću se nastojati suzdržati i razumjeti 
dožupana.  
Poštovani župane, bez svih loših namjera kao što je bilo pitanje gospođe, bespravna gradnja, 
uzurpirano šumsko zemljište, pomorsko dobro i poljoprivredno zemljište to je nešto čime se 
bavimo puno godina. I tu ima puno nelogičnosti i puno toga nije u našoj ingerenciji. Naravno 
kada se bavite bespravnom gradnjom morate biti spremni i na tendenciozna  i  zlobna pitanja 
kao što je gospođa prije postavila, morate biti spremni na podmetanja, na laži, a sve zbog 
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nečijih interesa. Uvijek iza nečega stoji nečiji interes. Ali to je naš posao, mi smo odabrali da 
se bavimo time i to je naš posao. Moramo se nositi s time, ja se doista ne ljutim niti kada me 
uvrijede, niti kada me ucijene, to treba prijaviti službama i to je to. Mene interesira osim 
medijskog istupanja, da li vi imate na sustavan način u Istarskoj županiji plan borbe protiv 
bespravne gradnje, uzurpacije poljoprivrednog, šumskog i pomorskog dobra.  
A što ćemo napraviti s povredom poslovnika? Hoćete li mi dati odgovor? 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE upozorava na vrijeme. Nema povrede poslovnika.  
 
VILI BASSANESE Dobio sam pisani dogovor ali nakon tri mjeseca, da li je to povreda 
Poslovnika? Da li se razumijemo? 
 
IVAN GLUŠAC  Poštovani vijećniče, Vaše pitanje, tada na Skupštini nije bilo jasno definirano. 
Iz pitanja se shvatilo da Vi tražite odgovor vezano za pisane medije i za sredstva koja su 
trošena u 2022. godini. U trenutku kada ste pitali, mi Vam nismo niti mogli odgovoriti vezano 
za sredstva u 2023. godini. Zato ćemo Vam odmah sutra pisano odgovoriti na pitanje za 2023. 
godinu.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE Župane izvolite.  
 
ŽUPAN izražava zadovoljstvo da je ovo pitanje vezano za bespravnu gradnju zaživjelo na 
nacionalnoj razini. O tome se govori već dugi niz godina, nije to od jučer i sve je uzelo maha, 
da li je to krivica onog Zakona o legalizaciji, koji je možda potaknuo dodatno bespravne 
graditelje da se u to upuštaju,  da li su to neke nove najave svako toliko novog vala legalizacije, 
sve to utječe na ljude na način koji definitivno nije dobar, da krše zakone. Ja osobno nisam 
nikad doživio niti jednu prijetnju, da jesam odmah bih to prijavio nadležnim tijelima. Isto tako 
svih ovih 17 godina nisam nikada uputio policiju prema vijećnicima bili oni u poziciji ili opoziciji, 
ako ste i sami rekli da moramo sami podnijeti teret poziva kojeg nosimo , onda treba smoći 
hrabrosti  čuti i ono što nam ponekad ne paše. To je dio život i dio politike, No, kada 
promatramo područje naše Županije, prema procjeni naše ustanove Nature Histrice o broju 
nelegalnih objekata, nelegalne objekte je nemoguće pobrojati. Nisu svi objekti isti, neki su 
mobilne građevine, neki su čvrste građevine, ali je ključno da se sve više gradova i općina u 
to uključuje, da donose svoje agrotehničke mjere kojima se onemogućuje postavljanje 
mobilnih objekata na poljoprivrednom ili šumskom zemljištu. Ima bespravne gradnje i na 
građevinskom zemljištu, netko podigne kat ili izgradi nešto što nije sukladno prostornom planu, 
ali je najveći problem gradnje izvan građevinskog zemljišta na poljoprivrednom ili šumskom 
zemljištu, a onaj vrhunac bezobrazluka je gradnja u nekom zaštićenom području. Današnjom 
tehnologijom nešto je moguće utvrditi ali da je moguće napraviti jednu akciju na području 
županije da se pobroji svaka kućica, svaki mali mobil home ili kamp kućica mislim da je to 
teško na razini Županije. Ali definitivno jedinice lokalne samouprave sa svojim komunalnim 
redarima i svojim mjerama na razini svojih predstavničkih tijela mogu zaustaviti barem onaj 
mobilni dio i izdati rješenja o uklanjanju istih, a kao što ste i sami rekli niti ste vi mogli kao 
gradonačelnik, niti ja tada i danas kao Župan ne možemo uzeti bager i ići rušiti jer je to u 
nadležnosti Državnog inspektorata.  
Dakle kao što sam rekao drago mi je da se taj mehanizam pokrenuo na nacionalnoj razini na 
moju inicijativu i inicijativu brojnih gradova i općina, taj mehanizam se pokrenuo, možda 
nedovoljno agresivno, ali neki objekti se ipak uklanjaju, neke su vlasnici sami počeli uklanjati 
ipak idemo prema boljem.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE pita vijećnika ima li dodatno pitanje, ne, vijećnik Robert 
Velenik.  
 
Mr. sc. ROBERT VELENIK, IDS, svaki vijećnik ima pravo postaviti pitanje u ingerenciji 
Županije. Legitimno je da je vijećnica gospođa Špadijer postavila pitanje, ako se nekome to 
ne sviđa to je njegov problem. Moje prvo pitanje je kada Županija planira objavu javnog poziva 
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za dodjelu sredstava sektoru poljoprivrede, šumarstva i ribarstva, kolika će ta sredstva biti i 
da li se nastavlja s tim potporama de minimis.  
Molimo ravnatelja ŽUC-a gospodina Stankića da nas informira o radovima na cesti Bašanija- 
Zambratija. Naime, u medijima se pojavila informacija kako ŽUC nije obavio posao kako treba 
pa se kasni s investicijom, pa molim Vas pojasnite nam da li je to tako ili ima nešto drugo. 
Hvala. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE: pročelniče izvolite. 
 
Dr. sc. EZIO PINZAN Što se tiče financiranja, pomoći  i de minimis potpora našim 
poljoprivrednicima, naravno Istarska županija je s Ministarstvom poljoprivrede formirala 
prijedlog de minimis potpora. Za taj prijedlog, taj Program dobili smo suglasnost Ministarstva 
poljoprivrede, on se radi na petogodišnjoj bazi tako da je za pet godina je taj program odobren. 
Kako smo prošle godine to realizirali, krajem godine, naši poljoprivrednici su se javili, sredstva 
smo podijelili, njima je to bila značajna potpora jer su sredstva bespovratna. Vjerujem da smo 
pomogli značajnom broju poljoprivrednika. Isto tako ove godine nastavljamo s istim 
programom u iznosu od 150.000 Eura Taj iznos će biti podijeljen sukladno mjerama našim 
poljoprivrednicima.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje i predlaže da drugo pitanje bude odgovoreno pod 
točkom 5 kada imamo točku o ŽUC-u, a da još svoje pitanje postavi vijećnik Ivan Iskra.  
 
IVAN ISKRA, MOŽEMO!, Moje prvo pitanje danas biti će upućeno pročelnici Percan. Povod 
za pitanje predstavljaju učestali slučajevi vršnjačkog nasilja kojima nažalost, svjedočimo u 
čitavoj Republici Hrvatskoj tako i regiji. Koje mjere namjerava poduzeti Županija u prevenciji 
istih. Naime, svjedoci smo porasta vršnjačkog nasilja u školama. Prijave o incidentima sve su 
češće. Najčešće se događaju u školama, na školskim igralištima, prije nastave i neposredno 
nakon završetka nastave. Siguran sam da ćete se svi složiti sa mnom, da škola mora biti 
mjesto koje svima podjednako pruža priliku da se razvija u skladu sa svojim mogućnostima. 
Uzroci nasilja, osim pandemijskog razdoblja koje je iza nas, mogu biti i specifične situacije 
svakog djeteta koje možda prolazi kroz životna iskustva i faze, koje ne može uspješno 
savladati. Nisu sva djeca iz obitelji koje mogu svojoj djeci pružiti komunikacije vještine, vještine 
suočavanja emocionalne regulacije i samo smirivanja. Djeca se bez ostvarivanja emocionalne 
stabilnosti, ostvarenog osjećaja sigurnosti, pripadanja, ulaze u sustav straha i strepnje, ne 
može se orijentirati na školu već na sustav samoodržanja. Moje pitanje bi glasilo, imajući u 
vidu sve navedene teze i važnost stručnih službi, osobito onih stručnjaka koji se bave 
mentalnim zdravljem učenika, mislim prvenstveno na psihologe, planiraju li se konkretne 
mjere zapošljavanja školskih psihologa u školama čiji je osnivač Istarska županija, tu 
prvenstveno mislim na program obrazovanja iznad standarda, a kao primjer nam može 
poslužiti Plan za zdravlje i socijalno blagostanje Istarske županije za 2023. godinu koji smo 
ostvarili?  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE upozorava na vrijeme. Pročelnice izvolite.  
 
PATRICIA PERCAN Zahvaljujem na pitanju, tema je izuzetno važna, mislim da smo svjesni 
toga, osobito gospodin Iskra, koji je i sam učitelj u osnovnoj školi pa je upoznat što se sve u 
školama događa. Samo kratki podsjetnik, nakon ove situacije koja se dogodila u Beogradu, 
Ministarstvo znanosti se oglasilo prema školama sa dva dopisa. Jedan je poslan odmah, gdje 
se upozorava na pojačane mjere dežurstva i druge aktivnosti koje škole mogu u tom smislu 
učiniti, a onda je sredinom svibnja točnije 16. svibnja, Ministarstvo donijelo i Smjernice za 
postupanje školskih ustanova u slučaju ugroze sa neželjenim posljedicama. Ja vam to sada 
neću čitati, dobili su to upravna vijeća, ravnatelji, stručni suradnici. Pitanje je bilo što mi kao 
Županija činimo. Dugi niz godina još dok sam bila profesorica u školi, škole imaju suradnju s 
Ministarstvom unutarnjih poslova, to činimo i mi kao Županija, putem preventivnih mjera i 
putem edukacija u suradnji s MUP-om. Djelatnici MUP-a provode edukacije u odgojno-
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obrazovnim ustanovama. Organizirali smo isto tako i istraživanja na temu različitih oblika 
nasilja, kao i korištenja raznih sredstava droge, alkohola itd. Inicijator takvih edukacija i 
istraživanja je bila upravo Županija i činiti ćemo to i dalje. Prevencija i ono za šta se zalažemo, 
edukacija, kontinuirano činimo. Što se tiče pitanja vezano za zapošljavanje, zapošljavanje u 
školama je u isključivoj domeni Ministarstva znanosti i obrazovanja. Mi smo učinili jednu 
analizu unutar odjela, a znamo i sami da broj stručnih suradnika u školama nije dostatan, da 
sve škole nisu ekipirane kompletnom stručnom službom, kada kažemo stručnom službom tu 
mislimo na pedagoge, psihologe, edukacijske rehabilitatore, logopede i slično knjižničare, 
međutim ovdje je naglasak na pedagoge i psihologe i ja vjerujem da će jedan od sljedećih 
tema na Radnoj skupini za obrazovanje i kulturu  pri Hrvatskoj zajednici županija biti upravo 
ova tema i osiguranje kadra kojeg školama kronično nedostaje, a uz to je sigurnost škola. 
Moram reći da su nam škole apsolutno sigurna mjesta, da je tu nulta tolerancija na nasilje, 
međutim ovo što se događa upućuje na to da možda to u cijelosti nije tako, dakle, 
zapošljavanje stručnih suradnika, možda i osoba koje će biti na ulazu u škole, da li će to biti 
kućni majstor ili osoba u punom radnom vremenu koja će kontrolirati ulazak u školu ne bih 
sada ulazila u to kojeg profila. Uz edukaciju i prevenciju, mislim da je to put kojim trebamo ići.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE  zahvaljuje, da li imate dodatno pitanje. Izvolite u jednoj minuti. 
 
IVAN ISKRA, MOŽEMO!, Zahvaljujem na iscrpnom odgovoru. Ono što sam konkretno ciljao, 
naravno podržavam sve mjere, ali ono što sam namjeravao naglasiti jest važnu ulogu 
psihologa, koji se ogleda u procjeni da li djetetu stvarno treba pomoći. Školski psiholog iako 
to zakonski ili pravilnicima nije predviđeno, stvarno mislim da bi Županija treba omogućiti takav 
program zapošljavanja. U prvoj mjeri, po mojim procjenama, 10 psihologa. To bi mogao biti 
iznos od 70.000 EUR-a za prvo polugodište slijedeće školske godine, dok bi u slijedećem 
periodu, za slijedeću godinu, to bio iznos od nekih 210.000 Eura ako se uvaži sam kolektivni 
ugovor koji vrijedi u školama. Vjerujem kada je prisustvo školskog psihologa od velike važnosti 
jer je on jedini koji je stručan da prepoznaje stvarne poteškoće koje učenik ima. Mi kao učitelji, 
u određenoj mjeri možemo to prepoznati, međutim mi smo fokusirani na naš predmet. Isto 
tako pedagozi i rehabilitatori, jedino je psiholog osoba koja stvarno može na taj način osmisliti 
programe koji djetetu mogu pomoći kako bi u konačnici smanjili broj nasilja.  
 
PATRICIA PERCAN  zahvaljuje na upućenoj inicijativi. Nažalost, neki primjeri nasilja koji su 
se dogodili u našoj Županiji, koji su punili stupce,  dogodili su se u školama koje su imale 
kompletnu službu, dakle, i pedagoga i psihologa,  edukacijskog rehabilitatora, dakle, to nije 
garancija uspjeha, ali u svakom slučaju zahvaljujem na razmišljanju, na prijedlogu. Mi smo 
čak razmišljali o mobilnom timu koji bi pokrivao veći broj škola, tako da je ideja za razmisliti.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje na postavljenim pitanjima. Sada je 11,20 minuta. 
Završio je vijećnički sat. Vijećnica Koviljka Aškić i Fedor Kompas moći će svoja pitanja 
postaviti na sljedećoj sjednici Skupštine. Mi prelazimo sada na 4 točku dnevnog reda.  
 
 

Ad - 4. 
Prijedlog Godišnjeg Izvještaja o izvršenju Proračuna Istarske županije za 2022. godinu 
 

MR. SC. BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK, pročelnica Upravnog odjela za proračun i 

financije Iž, obrazlaže predmetnu točku. Navodi kako je godišnji izvještaj o izvršenju proračuna 

za 2022. godinu iskazan u kunama, te da je Proračun Istarske županije u 2022. godini 

raspolagao sa milijardu i 815 milijuna kuna. Od čega je prihoda naplaćeno milijardu i 677 

milijuna kuna, te je utrošeno  milijardu i 624 milijuna kuna i  ostvaren je višak od 190 milijuna 

kuna od čega se na proračunske korisnike odnosi 94 milijuna kuna. Također, na Istarsku 

županiju 96 milijuna kuna, dio viška je već planiran kroz proračun 2023.godinu a razlika će se 

uvrstiti u slijedećim izmjenama i dopunama proračuna.  
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Proračun objedinjuje programe i aktivnosti upravnih tijela Istarske županije koji su izvršeni u 
iznosu od 210 milijuna kuna ili 13% dok se na programe proračunskih korisnika utrošilo 
milijardu i 413 milijuna kuna ili 87%. 
Od ukupnih prihoda ostvareno je 12% poreznih prihoda, po 37% se odnosi na pomoći iz raznih 
proračuna za redovne programe proračunskih korisnika i projekte koje je Istarska županija 
ugovorila sa ministarstvima, gradovima i općinama. Zatim 37% za prihode od HZZO koje 
ostvaruju zdravstvene ustanove za redovno financiranje poslovanja. Nadalje,  6% se ostvaruje 
od pruženih usluga koje se pretežno odnose na usluge koje pružaju proračunski korisnici, 5% 
prihoda se odnosi na administrativne pristojbe i naknade, odnosno kod proračunskih korisnika 
na prihode po posebnim propisima, odnosno sufinanciranja cijena usluge, participacija.  
Ističe da je porez na dohodak ostvaren u visini od 182 milijuna kuna što je u usporedbi s 
prethodnom godinom za 34% više. Od toga za financiranje decentraliziranih funkcija 
ostvareno je 29 milijuna kuna, a za nenamjenski dio 152 milijuna kuna, što je 6% više od 
planiranog. Od poreza na nasljedstvo i darove naplaćeno je milijun i 752 tisuće kuna, što je 
57% više nego lani, poreza na cestovna motorna vozila naplaćeno je 17 milijuna kuna što je 
7% više nego lani, poreza na plovila naplaćeno je milijun i 718 tisuća kuna što je 15% više 
nego lani, od poreza na automate za zabavne igre je naplaćeno je 146.700 kn što je skoro 
duplo nego lani.  
Navodi kako se u Proračunu uvijek ističu investicije, tako da je u 2022. godini uloženo 69,8 
milijuna kuna u investicije.  
Nadalje, sustav navodnjavanja Červar Porat Bašarinka je dovršen, a u 2022 godini je utrošeno 
20 milijuna kuna, a sveukupna investicija iznosi 122 milijuna kuna. Za investiciju izgradnje i 
opremanja Opće bolnice Pula u 2022. godini uloženo je 41 milijuna kuna, te za Specijalnu 
bolnicu bolnica „Martin Horvat“ Rovinj je za renoviranje zgrada utrošilo se 2,2 milijuna kuna. 
Istarski domovi zdravlja su u 2022 godini proveli postupak nabave digitalnog mamografa s 
tomosintezom ugrađenog u specijalno vozilo, te se sklapanje ugovora i realizacija očekuju u 
2023. godini. U škole je uloženo sveukupno 6 milijuna kuna, od čega je značajnija investicija 
u Talijansku srednju školu Buje koja se zajednički financira sa Ministarstvom znanosti i 
obrazovanja i Talijanskom unijom.  
Sagledavajući ukupnu vrijednost investicija koje se trenutno provode od strane Proračuna 
Istarske županije dolazi se do ulaganja od 909 milijuna kuna. 
Za EU projekte je u 2022. godini utrošeno sveukupno 34 milijuna kuna, od čega je Istarska 
županija provodila 9 projekta za koje je u 2022. godinu utrošila 19 milijuna kuna. Kroz projekte 
FIRESPIL nabavljena je brodica za potrebe vatrogastva i zaštitne mreže, te Take it slow 
nabavljena je oprema za Kuću kaštela u Momjanu i izgradnja SN Bašarinka. Kroz projekte 
MOZAIK se sufinanciraju pomoćnici u nastavi, a kroz projekt KLIK se gradi škola za turizam 
na Stoji, a škola provodi opremanje.  
Kada se pogleda funkcijsku klasifikaciju pokazuje sličnu razinu ulaganja po društvenim 
namjenama kao i prethodne godine. Na zdravstvo otpada 57% ukupnih proračunskih 
sredstava, zatim na obrazovanje 29%, socijalna zaštita 4%, opće usluge 5%, ekonomski 
poslovi 3% i kultura 2%. Sve ostale funkcije imaju učešće u ukupnim troškovima manjima od 
1%. Proračun je tijekom 2022. godine bio likvidan i sve obveze su plaćene na vrijeme.  
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije nakon rasprave i provedenog glasanja sa 23 glasova ZA, i 8 
SUZDRŽANIH glasova usvaja 
 
 

ZAKLJUČAK 
godišnjeg Izvještaja o izvršenju Proračuna Istarske županije za 2022. godinu 
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Ad-5. 
Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju 
Financijskog plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za 2022. godinu 

 
DAVID STANKIĆ, ravnatelj Županijske uprava za ceste, obrazlaže predmetnu točku. Ističe 
kako je Plan ostvaren u iznosu od 90.679.003,28 kuna odnosno 99,90% u odnosu na Plan. 
Rashodi su ostvareni u iznosu od 80.405.256,54 kuna ili 88,58% od Plana, što rezultira viškom 
od 10.273.746,74 kuna. Navodi kako je nastao višak i koja su tri osnovna faktora, jedan je 
prihodovna strana koja je bila veća zbog pomoći Ministarstva mora, prometa i infrastrukture u 
iznosu od 2.600.000 kuna krajem godine za koje se prethodno nisu mogle planirati jer nismo 
znali da li ćemo ih dobiti i ako da u kojem iznosu. Još dva faktora koja su utjecala na višak su 
dva projekta, koji su bili planirani u prošloj godini ali su preneseni i realizirani u ovoj godini. 
Konkretno radi se o sanaciji jednog objekta i jedne ceste. 
Prihodi i primici ostvareni su pomoći od subjekata opće države ostvareni u iznosu od 5,7 
milijuna kuna ili 127,82% u odnosu na Plan, prihodi od imovine ostvareni su u iznosu od od 
nešto više od 77 milijuna kuna ili 98,25% u odnosu na Plan i tu gro prihoda čini naknada za 
ceste koja se plaća prilikom registracije vozila. Prihodi od administrativnih pristojbi ostvareni 
su u iznosu od nešto više od 55 tisuća kuna ili 275,37% u odnosu na Plan, ostali prihodi 
izvršeni su u iznosu od 600 tisuća kuna.  Prenesen je višak iz 2021. godine koji je iznosio 
nešto više o 7,7 milijuna kuna. 
Rashodi i izdaci izvršeni su: 
Tekući rashodi izvršeni su u iznosu od 80,3 milijuna kuna ili 88 90% u odnosu na Plan, rashodi 
za zaposlene izvršeni su 90,67% u odnosu na Plan, materijalni rashodi izvršeni su u iznosu 
od skoro 90%, financijski rashodi izvršeni su u iznosu od nešto preko 57%, pomoći unutar 
općeg proračuna izvršeni 88 %, naknade građanima i kućanstvima (povrat cestarine) izvršene 
42%. Kapitalni rashodi izvršeni su 24% a sastoje se od rashoda kojih za nabavu 
neproizvedene dugotrajne imovine nije bilo u izvještajnom razdoblju. Rashodi za nabavu 
proizvedene dugotrajne imovine izvršeni su skoro 30 % i rashoda za dodatna ulaganja u 
nefinancijsku imovinu nije bilo u izvještajnom razdoblju. 
Ako gledamo rashode po programima, kroz Program održavanja i upravljanja izvršen je gro 
rashoda, odnosno 67,7 milijuna kuna, od toga na redovito održavanje nešto manje od 50 
milijuna kuna, a na izvanredno održavanje izvršeno je u iznosu nešto preko 18 milijuna kuna. 
Rashoda za program građenja nije bilo. Pomoći velikim gradovima za ceste koje prestaju biti 
razvrstane u javne ceste, odnosno za Pulu i Pazin, izvršene su 99,00% u odnosu na Plan, 
nešto preko 6 milijuna kuna, financijski rashodi izvršeni 57,68%, rashodi Županijske uprave 
za ceste Istarske županije izvršeni su nešto preko 80%. Rashoda za program sufinanciranja 
nije bilo u izvještajnom razdoblju. 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima. 
            
 
RENATO KALAC, u ime Kluba Možemo!-Zelena alternativa-ORaH-NL, navodi kako u 
suštini podržavaju ovakav prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju Financijskog plana ŽUC-
a Istarske županije za 2022. godinu, obzirom da cijenimo ostvarene rezultate i kvalitetu 
izvještaja. Također, iskoristili bi ovu priliku da podsjete da je krajem rujna 2022. godine na 
području gradova Pazina i Buzeta, te općine Cerovlje bilo problema sa obilnim padalinama, 
koje su rezultirale s većim brojem klizišta, odrona i plavljenja terena, pri čemu su pričinjene 
značajne materijalne štete između ostalog i na prometnicama različitih razina. Ističe da je za 
grad Pazin, Buzet i općinu Cerovlje Župan Istarske županije u skladu sa pozitivnim zakonskim 
propisima proglasio prirodnu nepogodu. Ukupna procjena na području tri jedinica lokalne 
samouprave iznose 3.817.889,22 eura odnosno gotovo 30 milijuna kuna, za grad Pazin  je 
procjena u iznosu od 2.390.143,07 eura, te grad Buzet u iznosu od 1.341.055,15 eura i općinu 
Cerovlje u iznosu od 86.691 eura. Navodi kako je dio prometnica već saniran, međutim jedan 
dio prometnica još nije riješen. Zahtjevi su već upućeni za naknadu štete iz Ministarstva 
financija vezano za proglašenje prirodnih nepogoda. Predlažu da se preko Županijskih uprava 
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za ceste od resornog Ministarstva mora, prometa i infrastrukture, zatraži financijska i 
materijalna pomoć ili donacija za što žurniju i potpunu sanaciju oštećenih prometnica, posebno 
prije glavne turističke sezone. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zatvara raspravu po klubovima i  otvara pojedinačnu raspravu. 
 
KOVILJKA AŠKIĆ, nezavisna, navodi kako se iz izvještaja Zavoda za javno zdravstvo u 2022. 
godini odnosno 2021. godini vidi da ima 28 % više smrti, ozlijeđenih u cestovnim i prometnim 
nesrećama. Postavlja pitanja da li Istarska županija ima podatke da li je to na županijskim 
cestama, koji je broj tih nesreća. Također, sljedeće pitanje je vezano za cestu na relaciji  Žminj 
- Savičenta, koja je u jako lošem stanju i da li je u planu sanacija te prometnice. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, navodi kako nije sigurna da je ovo prvo pitanje vezano uz 
ŽUC ali će ravnatelj Županijske uprave za ceste pokušati dati odgovor.  
 
JASNA OPAČAK, HDZ, postavlja pitanje vezano za županijsku cestu od Krasice prema Ponte 
Portonu, 5209 pravac Buje, a usko je vezano za naselje Jarpetar u kojoj više od 3 godine stoje 
obavijesti o oštećenju, o tome da se jednostavno tim rupama ne može voziti. Županijska 
uprava za ceste prošle je godine imala  veliko ulaganje na području Krasice i mislilo se da će 
nakon tog saniranja klizišta u Krasici krenuti sa rekonstrukcijom ceste kod nasilja Jarpetar. 
Zanima je u kojem je planu ta cesta i kada bi građani Bujštine moglo očekivati sanaciju.  
 
DAVID STANKIĆ, odgovara na vijećničko pitanje Roberta Velenika vezano za županijsku 
cestu na dionici Bašanija- Zambratija na području grada Umaga. Navodi da 6. Maj odvodnja 
izvode radovi odnosno angažirali su tvrtku za izvođenje radova. Izgradnje fekalne kanalizacije 
u dužini od 1810 m otprilike, oni su investitor i Županijska uprava za ceste im je dala 
suglasnost za izvođenje tih radova, znači za ugradnju fekalne kanalizacije u polovicu kolnika. 
Nadalje, održan je sastanak 08. ožujka gdje je grad Umag dao prijedlog da bi bilo dobro 
sanirati i ostatak prometnice, pola je bilo predviđeno sanirati prilikom gradnje fekalne 
infrastrukture odnosno kanalizacije. Na tom sastanku zaključeno je da bi bilo dobro sanirati 
ostatak ali rečeno je da ŽUC nema tih sredstava predviđenih u budžetu, da je grad Umaga 
voljan financirati sanaciju polovice kolnika odnosno ceste. Nakon toga u ožujku je sklopljen 
sporazum između Županijske uprave za ceste i grada Umaga u kojem je navedeno da je grad 
Umag investitor i nositelj radova, te da koordinira sve radove na sanaciji preostalog dijela. 
Kasnije je grad Umag proveo javnu nabavu, odnosno sklopio ugovor sa izvođačem radova za 
drugi dio radova. Međutim sada smo već peti mjesec, sezona je tu pred vratima, a ta 
prometnica je vrlo važna.  ŽUC  je bez obzira što je grad Umag investitor odnosno, nositelj 
radova što koordinira radove, se je dodatno angažirao i  odradio  nekoliko sastanaka od kojih 
je zadnji bio prekjučer na kojem su bili predstavnici izvođača radova i tamo je dogovoreno da 
bi od danas trebali još dodatno pojačati ekipe na izvođenju radova, a sve u cilju kako bi se 
radovi čim brže završili uz zadržavanje kvalitete radova. 
Nadalje, odgovara na vijećničko pitanje Renata Kalca. Jedan dobar dio cesta je saniran, ostaje 
još jedna zona na području Buzeta. Trenutno se promet po njoj odvija ali nije sanirano do 
kraja. Čeka se da grad Buzet riješi imovinsko pravne odnose, kako bi se cesta pojedinačno 
na nekim lokacijama mogla izmjestiti. 
Što se tiče prometnih nesreća na ostalim cestama ne raspolažu tim podacima. Možemo 
zatražiti i službeno podatke od Ministarstva unutarnjih poslova odnosno od policije koji vodi 
evidenciju za sve upravitelje na području Istarske županije. Misli da se najviše prometnih 
nesreća dešava na nerazvrstanim cestama, odnosno na cestama za koji su zadužene jedinice 
lokalne samouprave. Što se tiče lokalnih županijskih cesta, to su u prethodnim razdobljima 
sanirane sve crne točke kao takve, ne postoje neka statistička crna točka da se može reći da 
se dešava najviše teških prometnih nesreća.  
Drugo je spomenuta ceste Žminj - Savičenta za koju nije predviđena sanacija u  proračunskom 
razdoblju, odnosno do kraja godine. Već se radi na planovima za slijedeću godinu, treba 
sagledati sve ceste vidjeti i za spomenutu dionicu.  
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Zadnje pitanje je bilo za županijsku cestu, Buje - Ponte Porton koje je sanirana prošle godine 
i jedan dio bit će saniran i ove godine, ovisno o mogućnostima odnosno priljevima sredstava.  
 
TULIO DEMETLIKA, zamjenik župana, navodi kako je bilo postavljeno pitanje od vijećnika 
Roberta Velenika i njemu se nije dala mogućnost da dodatno replicira. Ravnatelj ŽUC-a lijepo 
odgovorio na pitanje, ali smatra da je potrebno reći da je upravo ŽUC u medijima od strane 
gradonačelnika Umaga Vilia Bassanesea okrivljen za kašnjenje radova na toj prometnici. 
Također javnosti treba jasno reći, bez obzira što je ovdje prisutan, gradonačelnik Vili 
Bassanese u funkciji županijskog vijećnika jer često voli reći da sve njegove dobre namjere 
koje jesu izražava ih prema Istarskoj županiji, županu i svim suradnicima. Ovim putem poziva 
odgovornog gradonačelnika  i podsjeća da su izbori tek za 2 godine, pa ne mora tražiti u ŽUC-
u opravdanje za nepravovremeno poduzimanje svih potrebnih mjera u realizaciji investicije za 
koju je grad Umag preuzeo odgovornost. Nije korektno prozivati Županijsku upravu za ceste 
za ono što ste i sami krivi. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 
 

ZAKLJUČAK 
o davanju suglasnosti na prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju Financijskog plana 
Županijske uprave za ceste Istarske županije za 2022. godinu 
 
 

Ad-6. 
Prijedlog Odluke Izmjenama i dopunama Odluke o unutarnjem ustrojstvu upravnih 

tijela Istarsku županije 
 

VESNA IVANČIĆ, pročelnica Stručne službe Skupštine obrazlaže predmetnu točku. Navodi 

kako je ovo prva izmjena odluke nakon preuzimanja ureda državne uprave 2020. godine. 

Naime inicijativa je krenule iz Upravnog odjela za zdravstvo  i socijalnu skrb dakle, prijedlog 

kojeg je podržao župan Istarske županije, te kasnije i odbor za Statut, Poslovnik i lokalnu 

samoupravu, da se osnuje Odsjek za hrvatske branitelje zdravstvenu zaštitu neosiguranih 

osoba i humanitarnu pomoć. Ova odluka je prošla savjetovanje s javnošću u toku savjetovanja 

nije bilo nikakvih primjedbi niti nekakvih novih prijedloga, te se jedan dio odnosio na proširenje 

nadležnosti Upravnog odjela za zdravstvo socijalnu skrb koji temeljem ove odluke dobiva  

nove ovlasti koje zapravo zakonski dobivaju u povjerenim poslovima. To su ovlasti koji se 

odnose na registar pravnih fizičkih osoba, koje obavljaju djelatnost socijalne skrbi gdje će sada 

taj odjel biti ovlašten izdavati odobrenja ali i vršiti nadzor što je veoma jaka ovlast ovog odjela.  

Osim ovih izmjena bio je u međuvremenu, započet Upravni nadzor Ministarstva uprave od 

prošle godine negdje u osmom mjesecu i završio je u ožujku ove godine. Njihove sugestije 

bila su da se u kontekstu ove odluke jasno naznači, da su upravna tijela odgovorna županu 

Istarske županije, zakonito, pravovremeno obavljanje poslova iz svog djelokruga, a po Statutu  

je župan odgovoran Skupštini Istarske županije. Također, prijedlog je da se naziv Kabinet 

župana izmjeni u smislu da to može biti upravni odjel ili služba i novi prijedloge naziva je 

Upravni odjel župana.   

 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima. 

 

VILI BASSANESE, u ime Kluba SDP-a, navodi kako će naravno će podržati ovu Odluku o 
izmjenama  i dopunama. Ovo je pravo svakog župana odnosno onog tko obnaša vlasti i 
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normalno da ćemo naročito podržati Odsjek za hrvatske branitelje zdravstvenu zaštitu 
neosiguranih osoba i humanitarnu pomoć. 
Iskoristit ću trenutak da predložim, jedan Odsjek kao privatni klub zamjenika župana za 
iznošenje političkih laži, podmetanja. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, naglašava da se svi drže teme Dnevnog reda i da se ova 
sjednica odradi kako i dolikuje najvišem predstavničkom tijelu građana Istarske županije. 
 
TULIO DEMETLIKA, zamjenik župana odgovara kako je bio jasan i glasan. U medijima piše 
da je vijećnik izjavio, da je Županijska uprava za ceste kriva za kašnjenje radova, a oni nemaju 
veze sa time nego grad Umag, te neka sami sebi postave pitanje i pogledaju u ogledalo tko 
laže. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, ističe još jednom da se zaustavi rasprava ovog tipa i da se 
drže točaka Dnevnog reda. Moli vijećnika Villa Bassanesea da se ne dovikuje iz klupe i izriče 
mu prvu opomenu. 
 
KOVILJKA AŠKIĆ, nezavisna, navodi kako je ovo jedna sugestija, budući da je imamo novi 
Upravni odjel župana, te da je već davala prijedlog da se u Upravni odjel za pravni sustav, 
osnuje jedna služba za pomoć komunalnom redarstvu, jedinica lokalne samouprave. 
Pošto župan ima i te ovlasti odnosno taj upravni odjel će raditi ono što je župan Istarske 
županije radio i do sada, koordinacije između JLS –a. Opet sugerira da se osnuje služba u 
drugom odjelu odnosno u ovom odjelu po uzoru na regije odnosno službe koje postoje i u Italiji 
u njihovim regijama. Ističe kako je poznato da ima 31 općina u Istarskoj županiji i 10 gradova. 
U gradovima „kako tako“, ali u općinama zaista nema kapaciteta za primjenu velikog broja 
Zakona odnosno nisu upoznati sa svojim ovlastima, a naročito su tu pitanja komunalnog 
redarstva i bespravne gradnje. Inicijativa je bila u Hrvatskom saboru, te nažalost nije 
prihvaćena, međutim, mora se koristi „one alate koji imamo“  to je Zakon o poljoprivrednom 
zemljištu i Pravilnik o agrotehničkim mjerama. Temeljem toga se može donijeti da svaka 
jedinica lokalne samouprave donese Odluku o primjeni agrotehničkih mjera i to je jedan od 
alata kako spriječiti gradnju na poljoprivrednom zemljištu u samom startu. Misli da to ne zna 
veliki broj jedinica lokalne samouprave odnosno, neke male općine nemaju komunalnog 
redara, trebalo bi nekako osnovati tu službu, te kako pročelnici  jedinstvenog upravnog odjela 
općine mogu raditi, rješenja, zapisnike ali trebaju pomoć. 
 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, postavlja pitanje da li se netko javlja za pojedinačnu raspravu, 
kako nema prijavljenih, zaključuje raspravu i daje točku na glasanje. 

Skupština Istarske županije nakon rasprave i provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 
 o Izmjenama i dopunama Odluke o unutarnjem ustrojstvu upravnih tijela Istarsku županije 

 
 

Ad-7. 
Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izvršenju proračuna Istarske 

županije za 2023. godinu 
 

MR. SC. BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK, navodi kako se ovom izmjenom u Odluci o 
izvršavanju proračuna, mijenja iznos zaduživanja za investiciju ulaganja u dom Alfredo Štiglić 
u Puli. Prijašnja vrijednost bila je 8 milijuna eura, a sada se planira zaduženje u visini od 15 
milijuna eura. Sredstva se planira utrošiti u 2023. godini u iznosu 180.000 tisuća eura, te u 
2024. godini 6,7 milijuna eura, i u 2025. godini  u iznosu 8,2 milijuna eura.  
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Ističe kako je donošenje ove odluke preduvjet da se od Vlade RH dobije suglasnost na 
zaduživanje. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije nakon rasprave i provedenog glasanja sa 26 glasova ZA, i 3 
SUZDRŽANA glasa usvaja 
 

ODLUKU 
 o izmjenama i dopunama Odluke o izvršenju proračuna Istarske županije za 2023. godinu 

 
 

Ad-8. 
Prijedlog Odluke o zaduživanju Istarske županije  

 
MR. SC. BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK, navodi kako se Istarska županija zadužuje za 
izgradnju doma Alfredo Štiglić u Puli u iznosu od 15 milijuna eura. U postupku nabavke kredita, 
zatraženo je od 8 poslovnih banaka da dostave ponude, javile su se dvije, Erste banka i 
Zagrebačka banka. Najpovoljnija ponuda je od Erste banke sa kamatnom stopom od 3,66%. 
Kredit se planira koristiti do 31.12. 2025. godine, a otplata se planira kroz 15 godina, te je 
tražena ponuda bez dodatnih bankarskih naknada. Iako su kamate veće od onih koje su 
vrijedile prošle godine, ova ponuda je znatno povoljnija od trenutnih kamata na tržištu.  
Tek po dobivanju suglasnosti od Vlade RH, Župan Istarske županije smije sklopiti ugovor s 
bankom.  
 
VILI BASSANESE, SDP, navodi kako je Župan Istarske županija prije rekao da  se nije moglo 
graditi zbog imovinsko pravnih odnosa na Domu za starije osobe Alfredo Štiglić u Puli. Ističe 
da se iz poreza na dohodak financiraju 4 doma gdje je osnivač Istarska županija, znači u Puli, 
Novigradu, Rovinju i Raši. Postoji institut prava građenja u Republici Hrvatskoj i smatra da 
predmeti brzo rješavaju te da se moglo riješiti problem.  
Naglašava da sada „jesmo gdje jesmo“, 15 - 20 godina je prošlo, dom još nije krenuo u 
renoviranje, svaki mjesec gotovo imamo pitanjima od umirovljenika za istarske domove. 
Novaca ima oko 47 milijuna kn viška iz opće poreznih prihoda, znači praktički iz poreza na 
dohodak, a ukupni višak je od otprilike 190 milijuna kn, Istarska županija dobiva 96 milijuna 
kn, samo porez na dohodak rastao je 34% odnosno oko 46 milijuna kn. 
Predlaže da se dio tih sredstava upotrebi za zdravstvo i socijalnu skrb na području Istarske 
županije, gdje se vidi da je kontinuirano problem sa zdravstvom i da se gradonačelnici svih 
gradova u Istarskoj županiji uvijek odazivaju sastanku kako bi se riješile financijske rupe. 
Želi istaknuti  na ovoj sjednici da tih 47 milijuna kn je jako veliki iznos, to je porez na dohodak 
veći nego u Labinu, Umagu, skoro kao Poreč, ne mogu se ta sredstva evidentirati kao višak. 
Dio sredstava je već usmjeren i ostali dio koji nije pokriven, ići će na slijedeći rebalans 
Proračuna. Apelira i želi da se to dogodi odnosno, da se sredstava preusmjere prije svega 
domu umirovljenika i u zdravstvenu skrb koja je na razini županije, znači  gdje je osnivač 
Istarska županija. 
 
ŽUPAN, vjeruje da vijećnik  Bassanese zna kako država funkcionira, postoji standard u Istri 
te određeni nadstandard kojeg država ne želi financirati, a iz konstatacije da se moglo ići u 
pravo građenja vijećnik nije u pravu. Dakle ideja je bila stavljena na stol u Hrvatskom zavodu 
za mirovinsko osiguranje, međutim oni su tražili da se zemljište, dio imovine otkupi. Napravili 
su čak i procjenu vrijednosti koju je Istarska županija trebala platiti, a na ovaj način nije se 
platilo, nego smo dobili kao dar. Smatra da je to puno vrijednije nego da su sredstva uzeta od 
poreznih sredstava, da se od vlastitih izvornih prihoda išlo otkupljivati imovinu kad se nakon 
nekog vremena riješilo na drugi način. Donesena odluka nije samo za Istarsku županiju, već i 
za druge županije gdje su isto tako bili neriješeni imovinski odnosi. Hrvatski zavod za 
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mirovinsko osiguranje tražio je otkup i ističe da je ovo puno povoljnije, iako je kamata nešto 
skuplja zato zbog inflacije. Pristigle su ponude banaka, te  je itekako prihvaćena najbolja 
ponuda od pristiglih, a misli da puno mudrije bilo dobiti nešto na poklon nego to platiti novcem 
poreznih obveznika. Kada vijećnik govori o višku, neka ne zaboravi  da za razliku od gradskih 
i općinskih proračuna, Proračun Istarske županije je u najvećoj mjeri proračun naših ustanova 
odnosno proračunskih korisnika. Istarska županija putem svojih tijela, misli da u ukupnom 
proračunu sudjeluje s nekih 13 %, znači jedan od najvećih korisnika je Opća bolnica Pula, to 
se može reći „protočni bojler“, novac dođe u proračun i izađe iz proračuna. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, nakon zaključene rasprave daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 
 

ODLUKU 

o zaduživanju Istarske županije  
 

 
Ad-9. 

Prijedlog Odluke o izmjeni Izjave o osnivanju trgovačkog društva AZRRI – Agencija za  
ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin 

 
VESNA IVANČIĆ, obrazlaže predmetnu točku. Navodi kako se radi o jednog tehničkoj odluci, 
gdje trgovačka društva moraju uskladiti svoj temeljni kapital odnosno poslovne udjele sa 
eurom. Ističe kako će temeljni kapital Trgovačkog društvo AZRRI biti povećan za samo 30 
eura koji će Istarska županija uplatiti. Usklađenje moraju izvršiti d.o.o. u roku od tri godine i 
d.d. u roku od godine dana, inače se brišu iz registra. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 
o izmjeni Izjave o osnivanju trgovačkog društva AZRRI – Agencija za ruralni razvoj Istre  

d.o.o. Pazin 
 

 
Ad-10. 

Izvješće o ugovorima o koncesijama i radu koncesionara za 2022. godinu 
 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

      IZVJEŠĆE  
o ugovorima o koncesijama i radu koncesionara za 2022. godinu 

 
 

Ad-11. 
Prijedlog Pravilnika o korištenju sredstava Fonda za razvoj poljoprivrede i 

agroturizma Istre 
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PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima. 
 
SLAVEN BOLJUN u ime Kluba Možemo!-Zelena alternativa-ORaH-NL podnosi amandman u 
kojem se dodaje članak 28. koji glasi: 
Upravni odbor Fonda dužan je nakon isteka svakog javnog poziva za podnošenje zahtjeva za 
dodjelu sredstava na internetskim stranicama Istarske županije objaviti listu odobrenih kredita 
s naznačenim korisnikom kredita, iznosom i namjenom kredita te ukupnim brojem odbijenih 
zahtjeva na predmetnom javom pozivu. 
 
Fond za razvoj poljoprivrede je značajan projekt koji potiče naše poljoprivrednike u razvoju  i 
podržavamo njegovo postojanje ali mislimo da ima prostora za napredak u transparentnosti, 
naročito kada se radi o trošenju i raspolaganju javnim novcem. Time se potiče povjerenje kod 
građana i pridonosi legitimnosti odluka koje institucije donose. Ovim amandmanom bi se 
postiglo bolje razumijevanje rada Fonda i potaklo još više ljudi da se prijavljuju za sredstva 
Fonda, te bi se pojačala inovativnost i konkurentnost. 
U članku 6. Pravilnika već postoji izjava koju daju prijavitelji da pristaju da se njihovi podaci 
objavljuju iako ni to nije relevantno budući se radi o podjeli javnog novca pa nema prepreka 
vezanih uz GDPR. 
 
VILI BASSANESE u ime Kluba SDP-a ima amandman na članak 11. gdje se predlaže da se 
nakon točke 16. dodaje točka 17 koja glasi: 
17. Korištenje obnovljivih izvora energije 

- ulaganje u materijalnu i nematerijalnu imovinu i obrtna sredstva koja se odnose na 
postavljanje opreme za korištenje sunčeve energije kao obnovljivi izvor energije za 
potrebe poljoprivrednih gospodarstava  

(To bi se odnosilo na onih 2% poticajne linije.) 
Zatim točka 
18. Korištenje, zbrinjavanje i rukovanje stajskim gnojivom 

- ulaganja u materijalnu, nematerijalnu imovinu i obrtna sredstva koja se odnosi na 

skladištenje stajskog gnojiva, izgradnju objekata za skladištenje i čuvanje te s time 

povezanu opremu u cilju smanjenja štetnog utjecaja na okoliš 

Ta dva amandmana reflektiraju se na članak 20. u kojem bi se iza alineje 9, dodale alineje 10. 
i 11. koje glase: 
10. za kupnju i postavljanje solarnih panela 

- dokaz o statusu vlasnika, objekta (staja, proizvodni objekt) ili zemljišta na kojem se 
namjerava postaviti solarne panele 

- ponuda/predračun/račun/kupoprodajni ugovor kao dokaz o namjeri kupnje 
- projektna dokumentacija sa svim potrebnim dozvolama 

11. za izgradnju objekata za skladištenje i čuvanje stajskog gnoja 
- dokaz o statusu vlasnika, objekta (staja, proizvodni objekt) ili zemljišta na kojem se 

namjerava postaviti solarne panele 
- ponuda/predračun/račun/kupoprodajni ugovor kao dokaz o namjeri kupnje 
- projektna dokumentacija sa svim potrebnim dozvolama 

Pohvaljuje gosp. Pinzana da se nakon 20-godišnje borbe izvojevala pobjeda da Podravka 
ostaje u Istri kao najbolje organizirana poljoprivredna proizvodnja i da će naši proizvođači biti 
osigurani. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE poziva vijećnika da uruči pisani amandman. 
 
KOVILJKA AŠKIĆ u pojedinačnoj raspravi predlaže da se na današnjoj sjednici ne usvoji taj 
prijedlog Pravilnika već da se vijećnicima da mogućnost da do iduće sjednice daju prijedloge 
za popravak teksta. Predlaže da se i inače kod izrade pravilnika osnovni draft na vrijeme 
dostavi vijećnicima kako bi svi zajedno poboljšali tekst. Ima dosta članaka za koje bi tražila 
izmjenu, a uključio se i velik broj ljudi nakon što je objavljeno da je ta točka na dnevnom redu 
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sjednice Skupštine. Osvrće se na članak 11, točku 5. i 6. gdje bi rokovi otplate trebali biti isti. 
Točka 12. financiranje djelatnosti kao podrška primarnoj poljoprivrednoj proizvodnji – možda 
bi tu trebalo izostaviti mehanizaciju. U točki 13. bi trebalo detaljnije definirati šta obuhvaćaju 
programi u području lovstva. Točka 14. poboljšavanje uvjeta za dopunske djelatnosti – 
definirati uvjete za ulaganje te koja ulaganja želimo poticati. 
U članku 12. točka 1. status stočarskog gospodarstva, trebalo bi staviti i/ili. U 4. alineji se 
spominju mliječne krave i uzgoj autohtonih pasmina pa bi trebalo staviti i/ili da se odnosi i na 
jedno i na drugo. 
Zatim u čl. 22. kod potpisivanja ugovora, sudužnik je i član obitelji nositelja OPG-a. Mislim da 
to nije u redu, trebalo bi to izbaciti. Ljudi imaju previše problema oko toga i bilo je previše 
prisilne naplate. 
Na kraju, ukoliko korisnik zajma posluje unutar računovodstveno platnog sustava tada 
osiguranje povrata zajma umjesto jamca sudužnika može jamčiti tekuće poslovanje ukoliko 
ono zadovoljava taj kriterij. Dosta prijedloga bi poboljšalo Pravilnik Fonda, pa još jednom 
predlaže da se odgodi usvajanje do iduće sjednice Skupštine. 
 
ŽUPAN se zahvaljuje na konkretnim amandmanima koji su upućeni i smatra ih prihvatljivim. 
Uvažavam i prijedlog vijećnice Aškić da se da dodatno vrijeme vijećnicima da upute 
amandmane na ovaj prijedlog, te da struka amandmane razmotri. Slijedom navedenog, u 
svojstvu predlagatelja povlači točku s današnjeg dnevnog reda, te da će se odluka o Pravilniku 
donijeti na narednoj sjednici. Pozivam vijećnike da današnje prijedloge uobliče u pisanu formu 
amandmana. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje Županu i konstatira da ovu točku za sada skidamo 
s dnevnog reda. Poziva vijećnike da u roku od 15 dana dostave Stručnoj službi pismene 
amandmane na predmetni prijedlog Pravilnika Fonda. Prijedlog Pravilnika biti će na narednoj 
sjednici Skupštine koja će se održati prije početka godišnjih odmora, u prvoj polovici srpnja. 
 
 

Ad-12. 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Fonda za razvoj poljoprivrede i  
     agroturizma Istre za 2022. godinu 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 
o prihvaćanju Izvješća o radu Fonda za razvoj poljoprivrede i agroturizma Istre za   

   2022. godinu 
 
 

Ad-13. 
Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu Povjerenstva za zaštitu prava  

pacijenata na  području Istarske županije za 2022. godinu 
 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o radu Povjerenstva za zaštitu prava pacijenata na području 
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Istarske županije za 2022. godinu 
 
 

Ad-14. 
Prijedlog Zaključka o utvrđivanju prijedloga Odluke o prihvaćanju Izvješća 

Povjerenstva za nadzor nad radom mrtvozornika na području Istarske županije o 
obavljenim obdukcijama i radu mrtvozorničke službe za 2022. godinu u Istarskoj 

županiji 
 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

  ZAKLJUČAK  
o utvrđivanju prijedloga Odluke o prihvaćanju Izvješća Povjerenstva za nadzor nad   
  radom mrtvozornika na području Istarske županije o obavljenim obdukcijama i radu   

mrtvozorničke službe za 2022. godinu u Istarskoj županiji 
 

 
 

Ad-15. 
Prijedlog Odluke o visini i obvezi plaćanja naknade za navodnjavanje za Sustav  
   javnog navodnjavanja Valtura za 2023. godinu 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU  

o visini i obvezi plaćanja naknade za navodnjavanje za Sustav javnog navodnjavanja  
Valtura za 2023. godinu 

 
 

Ad-16. 
a) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama  

i dopunama Statuta Ekonomske škole Pula 
b) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o utvrđivanju  

   prijedloga Statuta Strukovne škole Eugena Kumičić Rovinj 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 
 

a) ODLUKU 
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta 

Ekonomske škole Pula 
 

b) ODLUKU 
o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o utvrđivanju     

         prijedloga Statuta Strukovne škole Eugena Kumičić Rovinj 
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Ad-17. 
a) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 

troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 
2023./2024. Srednje škole Mate Blažina Labin 

b) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 
2023./2024. Škole za turizam, ugostiteljstvo i trgovinu Pula 

c) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 
2023./2024. Srednje škole Buzet 

d) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 
2023./2024. Talijanske srednje škole – Scuola media superiore italiana  Rovinj – 
Rovigno 

e) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 
2023./2024. Strukovne škole Eugena Kumičića Rovinj – Scuola di formazione 
professionale Eugen Kumičić Rovigno 

f) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 
2023./2024. Turističko – ugostiteljske škole Antona Štifanića Poreč 

g) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 
2023./2024. Medicinske škole Pula 

h) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 
2023./2024. Ekonomske škole Pula 

i) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 
2023./2024. Srednje škole „Vladimir Gortan“ Buje Scuola media superiore 
„Vladimir Gortan“ Buie 

j) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 
2023./2024. Industrijsko – obrtničke škole Pula 

k) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 
2023./2024. Škole primijenjenih umjetnosti i dizajna Pula 

l) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 
2023./2024. Gimnazije i strukovne škole Jurja Dobrile Pazin 
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m) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 
2023./2024. Glazbene škole Ivana Matetića – Ronjgova Pula 

n) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 
2023./2024. Gospodarske škole Buje Istituto professionale Buie 

o) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 
2023./2024. Srednje škole Zvane Črnje Rovinj 

p) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 
2023./2024. Strukovne škole Pula 

q) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 
2023./2024. Tehničke škole Pula 

r) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 
2023./2024. Talijanske srednje škole- Scuola media superiore italiana "Leonardo 
da Vinci" Buje- Buie 

s) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 
2023./2024. Gimnazije Pule 

t) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 
2023./2024. Talijanske srednje škole Dante Alighieri Pula 

u) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 
2023./2024. Srednje škole Mate Balota Poreč 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 
 

A) ODLUKU o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Srednje škole Mate 

Blažina Labin 
 

B) ODLUKU o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Škole za turizam, 

ugostiteljstvo i trgovinu Pula 
C) ODLUKU o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
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prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Srednje škole Buzet 
 
D) ODLUKU o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Talijanske srednje 
škole – Scuola media superiore italiana  Rovinj – Rovigno 

 
 
E) ODLUKU o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Strukovne škole 
Eugena Kumičića Rovinj – Scuola di formazione professionale Eugen Kumičić 
Rovigno 
 
F) ODLUKU o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Turističko – 
ugostiteljske škole Antona Štifanića Poreč 

 
 
G) ODLUKU o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Medicinske škole 
Pula 
 
H) ODLUKU o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Ekonomske škole 
Pula 

 
 
I) ODLUKU o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Srednje škole 
„Vladimir Gortan“ Buje Scuola media superiore „Vladimir Gortan“ Buie 
 
J) ODLUKU o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Industrijsko – 
obrtničke škole Pula 

 
 
K) ODLUKU o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Škole primijenjenih 
umjetnosti i dizajna Pula 
 
L) ODLUKU o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Gimnazije i 
strukovne škole Jurja Dobrile Pazin 

 
 
M) ODLUKU o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
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prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Glazbene škole 
Ivana Matetića – Ronjgova Pula 
 
N) ODLUKU o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Gospodarske škole 
Buje Istituto professionale Buie 

 
 
O) ODLUKU o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Srednje škole Zvane 
Črnje Rovinj 
 
P) ODLUKU o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Strukovne škole 
Pula 

 
 
Q) ODLUKU o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Tehničke škole Pula 
 
R) ODLUKU o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Talijanske srednje 
škole- Scuola media superiore italiana "Leonardo da Vinci" Buje- Buie 

 
 
S) ODLUKU o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Gimnazije Pule 
 
T) ODLUKU o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Talijanske srednje 
škole Dante Alighieri Pula 

 
 
U) ODLUKU o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2023./2024. Srednje škole Mate 
Balota Poreč 

 
Ad-18. 

Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Odbora za gospodarstvo i 
turizam  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
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RJEŠENJE 
 o razrješenju i imenovanju člana Odbora za gospodarstvo i turizam  

 

 
Ad-19. 

Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Komisije za izbor i imenovanje 
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

RJEŠENJE 
o razrješenju i imenovanju člana Komisije za izbor i imenovanje 

 

 
Ad-20. 

Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju mrtvozornika na području Istarske 
županije 

 
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 
 

RJEŠENJE 
o razrješenju i imenovanju mrtvozornika na području Istarske županije 

 
 

 
Ad-21. 

Prijedlog Odluke o prihvaćanju Programa održavanja Sustava javnog  
navodnjavanja Červar Porat-Bašarinka za 2023. godinu 

 

VILI BASSANESE u ime Kluba vijećnika SDP-a pita pročelnika koliki je trenutni postotak 
iskoristivosti sustava? 
 
Dr. sc. Ezio Pinzan navodi da je trenutno situacija takva da je projekt završen u cijelosti te da 
je ove godine u probnom radu. Korištenje sustava ovisi o poljoprivrednicima u okruženju koji 
mogu biti priključeni, o infrastrukturi koju oni na svojim poljoprivrednim površinama imaju. 
Imamo više od 80 predugovora koji su potpisani za korištenje sustava. Neki poljoprivrednici 
su kandidirali na Ministarstvo poljoprivrede na Program ruralnog razvoja opremu za svoje 
poljoprivredne površine kako bi se mogli priključiti na sustav javnog navodnjavanja. Pohvaljuje 
Ministarstvo poljoprivrede koje je odredilo da više bodova dobivaju oni poljoprivrednici koji se 
priključuju na javne sustave.  Vjerujemo da će tijekom ove godine naši poljoprivrednici staviti 
sustav navodnjavanja na svoje površine i priključiti se. Za sada, ono što znamo, najveći sustav 
se planira na 180 ha na koji se upravo instalira oprema za navodnjavanje, a to je veliki maslinik 
u vlasništvu tvrtke Agrolagune. Svi oni koji žele moći će se priključiti i koristiti sustav za 
navodnjavanje Červar Porat-Bašarinka. 
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Nakon rasprave, PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje, te konstatira da je 
Skupština jednoglasno donijela sljedeću 
 

ODLUKU 
o prihvaćanju Programa održavanja Sustava javnog navodnjavanja Červar Porat – 

Bašarinka za 2023. godinu 
 
 

Ad-22. 
   Prijedlog Odluke o visini i obvezi plaćanja naknade za navodnjavanje za Sustav  

javnog navodnjavanja Červar Porat-Bašarinka za 2023. godinu 
  

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 

 
ODLUKU 

o visini i obvezi plaćanja naknade za navodnjavanje za Sustav javnog navodnjavanja  
Červar Porat-Bašarinka za 2023. godinu 

 
 

Ad-23. 
Izvješće o radu župana Istarske županije za 2022. godinu 

 
ŽUPAN BORIS MILETIĆ iznosi Izvješće o radu župana za razdoblje od 01. siječnja do 31. 
prosinca 2022. godine putem power point prezentacije. Ističe da, iako je 2022. godina većim 
dijelom bila obilježena pandemijom koronavirusa, u prvoj polovici godine osjetan je bio 
oporavak rasta hrvatskog gospodarstva.  
Nakon ruske agresije na Ukrajinu, u drugoj polovici godine suočili smo se s negativnim 
financijskim posljedicama rata te je došlo do usporavanja gospodarskog rasta ali je i utjecalo 
na samu inflaciju. Na svima nama je još veća odgovornost za krizna vremena jer iziskuju veću 
odgovornost i racionalnost u upravljanju s javnim novcem, s čime se vodila i Istarska županija. 
Neovisno na sve izazove s kojima smo se suočavali, orijentirali smo se na nastavak  i 
realizaciju zacrtanih strateških projekata te osiguranje za vlastite te alternativne, prvenstveno 
europske izvora financiranja, kako bi se povećala kvaliteta života istarskih građana. 
Navodi kako će kada je riječ o upravnim tijelima Istarske županije napomenuti samo 
najznačajnije investicije i programe.  
Što se tiče Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb ističe da je konačno nakon 25 godina 
dovršen projekt izgradnje i opremanja nove Opće bolnice u Puli. Investicija je vrijedna 800 
milijuna kuna kao i adaptacija zgrade Specijalne bolnice za ortopediju i rehabilitaciju  „Martin 
Horvat“ Rovinj čija je vrijednosti 20 milijuna kuna zajednički sufinancirana s Bolnicom i Gradom 
Rovinjem. Nadalje navodi da je dobivena jednoglasna podrška svih istarskih gradonačelnika i 
načelnika o prijedlogu zajedničkog sufinanciranja rekonstrukcije Odjela dječje rehabilitacije 
bolnice u Rovinju. Za potrebe Hitne medicinske službe osigurala su se 3 vozila s ispostavama 
za Labin i Buzet, ukupne vrijednosti 3,9 milijuna kuna. Pokrenula se i burza zdravstvenih 
radnika te navodi kako Istarska županija stipendira studente zdravstveno deficitarnog kadra. 
Ističe da smo jedina  Županija koja trenutno gradi 2 nova doma  za starije osobe u Labinu i 
Pazinu vrijedna 131 milijun kuna, koja su sufinancirana sa strane Istarske županije s 50 % 
sredstava. Također se  dograđuje dom u Buzetu.  
U Upravnom odjelu za obrazovanje, sport i tehničku kulturu najznačajniji projekt u 2022. godini 
je dovršetak izgradnje i opremanja nove srednje Medicinske škole u Puli čija je vrijednosti 
gotovo 65 milijuna kuna. Zajedno su ga financirale Istarska županija i Grad Pula. Također je 
dovršen projekt rekonstrukcije, proširenja i opremanja Talijanske srednje škole "Leonardo da 
Vinci" u Bujama čija je vrijednost preko 19 milijuna kuna.  
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Konačno je krenula je i realizacija velikog projekta uspostave Centra za Kompetentno 
cjeloživotno razvijanje inovativnih znanja i vještina u sektoru ugostiteljstva i turizma Pula – 
KLIK Pula. Nositelj je srednja škola za turizam, ugostiteljstvo i trgovinu Pula, a sam projekt je 
vrijedan 7,4 milijuna eura. S Gradom Novigradom i Talijanskom unijom potpisan je Sporazum 
o sufinanciranju izgradnje nove školske zgrade Talijanske osnovne škole u Novigradu. 
Procijenjena vrijednost je 20 milijuna kuna. Nadalje navodi kako je osnovan i Fond za sport 
vrijedan pola milijuna kuna. Kroz njega ćemo u prvome redu sufinancirati edukacije trenera. 
Sredstva za sport osigurana su s ukupno 3 milijuna kuna. Ističe kako smo prva županija u 
Republici Hrvatskoj koja je od ove školske godine uvela program Građanskog odgoja i 
obrazovanja u svih 25 osnovnih škola, a čiji je osnivač Istarska županija. 
U području gospodarstva nastavili smo s programom kreditiranja „Poduzetnik Istarska 
županija“ u sklopu kojeg je do kraja 2022. godine zatraženo 334 milijuna kuna kredita od čega 
se 188,5 milijuna kuna odnosi na ulaganje u nove investicije, dok je za trajna obrtna sredstva 
zatraženo 145,5 milijuna kuna. Ističe da se nastavlja s Javnim pozivom za dodjelu potpora 
male vrijednosti za poticanje digitalne transformacije malog i srednjeg poduzetništva gdje je 
dodijeljeno gotovo 790 tisuća kuna, za dodjelu potpora za poticanje konkurentnosti i razvoja 
IKT sektora dodijeljeno je više od 630 tisuća kuna.  Isto tako nastavljeno je s potporama koje 
su dodijeljene s ciljem povećanja zapošljavanja ranjivih skupina na tržištu rada, a fokus je 
stavljen na osobe s posebnim potrebama odnosno s invaliditetom. Nastavljeno je i s 
aktivnostima na realizaciji vrlo vrijednog EU projekta. Riječ je o izgradnji poduzetničkog centra 
COWORKING PULA u suradnji Istarske razvojne agencije i Grada Pule. Vrijednost je preko 
27 milijuna kuna, s ciljem omogućavanja povoljnog okruženja za razvoj poduzetništva te 
jačanja poduzetničke klime na Urbanom području Pula. Naglašava kako je pokrenut postupak 
izrade Plana razvoja poslovnih zona Istarske županije s kojim se želi osigurati odgovarajuća 
strateška i planska podloga za daljnji razvoj poslovnih zona.  
U segmentu poljoprivrede nekoliko riječi je već bilo naznačeno kroz prethodne točke dnevnog 
reda. Ističe da je najvažniji projekt svakako sustav javnog navodnjavanja Červar Porat-
Bašarinka kod Poreča, koji je nakon onog u Valturi, drugi takav sustav u našoj županiji, 
vrijedan preko 122 milijuna kuna.  
Dodijeljeno je gotovo 3,7 milijuna kuna za projekte i programe iz područja poljoprivrede, 
šumarstva, lovstva, ribarstva i vodnog gospodarstva s ciljem pružanja snažne podrške 
navedenim sektorima. 
Navodi kako je prvi put putem „de minimis“ potpora poljoprivredi i ruralnom razvoju dodijeljeno 
dodatnih milijun kuna, a kroz Fond za razvoj poljoprivrede i agroturizma odobreni su zajmovi 
vrijednosti preko 11 milijuna kuna. 
Ističe da je u području turizma u prošloj godini Istra jedina regija koja je po turističkim 
rezultatima nadmašila rekordnu 2019. godinu. To nas svakako veseli s obzirom na to da je 
prihod koji naša županija ostvaruje od turizma velika injekcija regionalnom, ali i hrvatskom 
gospodarstvu. Ističe da je prošlo vrijeme brojanja dolaska i noćenja. Fokus treba biti na rastu 
kvalitete i većoj dodatnoj vrijednosti turističkog proizvoda. Ne želimo masovni turizam, nego 
visokokvalitetan i dugoročno održiv, na zadovoljstvo prvenstveno domicilnog stanovništva, a 
potom i gostiju.  
Što se tiče razvoja infrastrukture i zaštite okoliša u 2022. godini naša Županijska uprava za 
ceste Istarske županije je uložila 49,7 milijuna kn za redovito održavanje te 18,1 milijun kn za 
izvanredno održavanje županijskih i lokalnih cesta. Osiguralo se 5,4 milijuna kuna za 
sufinanciranje ulaganja u infrastrukturu lučkih područja luka otvorenih za javni promet naših 5 
lučkih uprava. Kako je već danas ranije bilo rečeno, uspješno se provodi kraju EU projekt 
FIRESPILL gdje je za aktivnosti Istarske županije osigurano  gotovo 7 milijuna kuna. Nadalje 
ističe i brojne EU projekte koje provodi naša agencija IRENA. Navodi da će se projektom 
„Dobra energija – solarna energija za energetsku tranziciju“ financirat će realizacija 4 
integrirana mrežna fotonaponska sustava, ukupne nominalne snage 200 kW, na zgradama 
škola čiji je osnivač Istarska županija, dok je Specijalnoj bolnici za ortopediju i rehabilitaciju 
„Martin Horvat“ Rovinj odobren projekt „Sea for Heritage Energy transition“, čijom će se 
realizacijom putem energije iz mora znatno doprinijeti smanjenju potrošnje energije. Navodi 
da su pokrenute Izmjene i dopune županijskog Prostornog plana kojima će se obuhvatiti  



40 
 

područje energetike kako bi se planirala izgradnja solarnih elektrana, a ispitati će se i 
mogućnosti korištenja energije vjetra.  
Kod regionalnog identiteta i kulture ističe kako mu je doista drago da je svečano otvorena 
„Kuća kaštela – Casa dei castelli” u Momjanu. Vrijednost projekta iznosi gotovo 7 milijuna 
kuna, a cilj mu je očuvanje, valorizacija i promocija vrijedne baštine kaštela u Istri.  
Kroz program javnih potreba u kulturi, dodijeljeno je 3,89 milijuna kuna za brojne projekte te 
dodatno 200 tisuća kuna potpora za mlade umjetnike i kulturne programe za mlade. Smatra 
kako je taj program jako dobar jer je usmjeren na mlade. 
Što se tiče učinkovitost županijske uprave prema svim mjerodavnim istraživanjima, naša se 
županija s pravom ubraja među najdigitaliziranije županijske uprave u Hrvatskoj.  
Ističe da je već osmu godinu zaredom, objavljena brošura „Proračun Istarske županije - Vodič 
za građane“ gdje se javnosti transparentno prezentira županijski proračun, gdje se novci 
prikupljaju i troše te koji su najbitniji razvojni projekti koji se financiraju.  
Nadalje navodi kako je nastavljeno uspješno provođenje prenesenih poslova preuzetih iz 
bivših Ureda državne uprave u Istarskoj županiji. Izrađen je Provedbeni program za razdoblje 
2022.-2025. koji je usmjeren na cjelokupni društveni i gospodarski razvoj županije. Nastavio 
se i rad na izradi Plana razvoja za razdoblje 2022.-2027., kao temeljnog srednjoročnog akta 
strateškog planiranja. 
Za kraj ističe kako su realizirane vrijedne aktivnosti na zaštiti materijalne ali i na očuvanju 
nematerijalne istarske kulturne baštine, primjerice na Kući fresaka u Draguću te Kući za pisce 
– Hiži od besid, zaštiti muzejske građe iz fundusa Arheološkog muzeja Istre, Zavičajnog 
muzeja Poreštine, Sveučilišne knjižnice u Puli, Povijesnog i pomorskog muzeja Istre i 
Etnografskog muzeja Istre.  
Na samom kraju, ističe kako ne može ne spomenuti borbu protiv bespravne gradnje. Prije 
svega zahvaljuje se svima, vijećnicima Skupštine Istarske županije na suradnji bez čega ne 
bi bilo ni rezultata, svim gradovima i općinama ali i građanima i privatnom sektoru. Jedino 
zajedno možemo ići naprijed. Hvala lijepa. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje županu te otvara raspravu po klubovima. 
 
SLAVEN BOLJUN postavlja tehničko pitanje. Navodi da su još 14. 03. 2023. godine zatražili 
Studiju koju je naručila Istarska županija za ocjenu stanja  turizma i trendova u Istarskoj 
županiji. Iz medija su vidjeli da su jednim dijelom podaci zabrinjavajući pa još jednom moli da 
Službe dostave odgovor. 
 
ŽUPAN odgovara kako će dobiti odgovor. 
 
TAMARA BRUSSICH, IDS, Grazie signora presidente. Quello che volevo dire è che 533 
pagine di materiale dove io ho trovato le cose che secondo me sono estremamente importanti, 
sulle quali bisogna investire e sulle quali si sta investendo molto in questo ultimo periodo. Si 
investe molto e si lavora, si sta sviluppando una politica di rafforzamento del settore sociale, 
e quando dico politica di sviluppo del settore sociale intendo soprattutto l’investimento nel 
futuro e nella soddisfazione dei bisogni dei più giovani attraverso la scolarizzazione, attraverso 
la creazione di nuove opportunità e qua parlo di costruzione, ricostruzione e ampliamento 
delle strutture scolastiche, incluso il grande impegno per quanto riguarda la progettazione 
europea e l’offerta di migliori condizioni di vita di quelli che domani porteranno avanti questa 
regione. Mislim da je izuzetno važno ulaganje  u društvo u segment školstva i školovanja. 
Vidimo koliko se puno napravilo i na polju zdravstva i svih usluga koje migriranju i idu uz bok 
zdravstvu. Tu ima još jako puno posla ali smo na jako dobrom putu. Pohvaljuje svih 533 
stranica, ne samo broj nego i ono što je sadržajno unutra napisano. Pročitala sam ono što je 
meni bilo važno, a to je ulaganje u školstvo, kulturu i jednako tako ulaganje u ljude, a to je 
ulaganje u zdravstvo. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje i napominje da se ovo Izvješće samo prima na 
znanje.  
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Slijedom navedenog, Skupština prima na znanje 
 

IZVJEŠĆE 

o radu Župana Istarske županije za 2022. godinu 
 

 

Ad-24. 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Zaklade za poticanje partnerstva i 

razvoja civilnog društva za 2022. godinu 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima. 
 
SLAVEN BOLJUN, u ime Kluba Možemo!-Zelena alternativa-ORaH-NL skreće pažnju na 
činjenicu da je svrha Zaklade da potiče partnerstva i da razvija civilno društvo. Nama se čini 
da ona zapravo ne ispunjava tu svoju svrhu. To se može iščitati u uvodnom obrazloženju gdje 
se kao najvažnije postignuće navodi 35 događaja, gostujući predavači i objavljeni tekstovi. To 
zasigurno nije pokazatelj već bi pokazatelj bio broj novootvorenih udruga koje imaju za cilj 
djelovati kao neovisna, organizirana i aktivna snaga u društvu koja pomiče demokraciju, 
ljudska prava, socijalnu pravdu i održivi razvoj. Kao drugo postignuće je jedan natječaj od 
236.000 kuna što i nije neki iznos, a na taj iznos je 10 prijavitelja, 3 osnovne škole, jedno 
pučko otvoreno učilište i Hrvatski crveni križ koje uopće nisu udruge. Također u izvještaju se 
navode EU projekti kome je Zaklada zapravo izravna konkurencija udrugama koje se 
prijavljuju na te iste natječaje. Zagovaranje bi trebalo biti ključna vizija i misija zaklade za 
postizanje boljih uvjeta za udruge, za institucionalnu podršku što prema gradovima, što prema 
Županiji, a ne prijava na natječaj kao direktna konkurencija udrugama. Neuspjeh Zaklade se 
može vidjeti kada se usporede rezultati sa zakladom Solidarna gdje se svake godine fond 
sredstava povećava. Zaklada ima 2,2 milijuna prihoda od čega donacije iznose 1,5 milijuna 
kuna, a donacije Županije i gradova i općina iznose ukupno 650.000 kuna. Trošak zaposlenika 
je 750.000 kuna, materijalni rashodi 470.000 i rashodi za usluge 260.000, što je više od 
dvostruko više nego što je u toj godini podijeljeno novaca udrugama putem donacija. Koja je 
svrha djelovanja takve zaklade? Bilo bi učinkovitije taj novac putem županijskog odjela 
donirati. 
Podrška aktivnom građanstvu svodi se na 10 radionica. Također, problematična je situacija 
da zaklada preuzima dodjelu sredstava u Poreču, Medulinu i Bujama. Ti gradovi su dovoljno 
veliki i snažni da bi to mogli činiti i sami. 
Generalno, u 17 godina postojanja zaklada nije ispunila svoju svrhu i treba ju pod hitno 
transformirati. Mogla bi imati ulogu svojevrsnog konzultanta kod prijava na natječaj te na razne 
načine osnaživati udruge koje često nemaju novaca i ne mogu se prijavljivati. Kompetencije 
članova Upravnog odbora nisu definirane statutom, a problematično je što je očiti sukob 
interesa jer je upraviteljica Zaklade, predsjednica Kluba žena IDS-a i većina upravnog odbora 
je iz IDS-a. 
 
ROBERT VELENIK u ime Kluba IDS-ISU-Zeleni navodi da se apsolutno ne slaže s 
raspravom kolege Boljuna. Gledajući s perspektive bivšeg korisnika sredstava Zaklade 
konstatira da mu je žao jer se trebao raspitati kod bivših korisnika Zaklade što oni misle o radu 
Zaklade. Dok sam bio predsjednik jednog malog Mjesnog odbora na području Poreča, Zaklada 
me naučila kako pisati i pripremati Eu projekte i na tome im veliko hvala. Dakle, prije nego 
smo dobili EU projekte, da se možemo kandidirati, mjesni odbori su se mogli kandidirati i 
dobivali su sredstva za male projekte u zajednici. Ljudima na terenu koji dobiju ta sredstva 
jako puno znače, iako nisu velika. Postavlja se pitanje koliko mi imamo donatora koji su 
spremni donirati u rad Zaklade? Da nisu to samo gradovi i općine već da se uključe velike 
firme, gospodarstvo, čime bi sredstva bila puno veća a time bi se i rad Zaklade poboljšao. 
Mišljenja je da tako negativistički pričati o radu Zaklade koja tako dugo funkcionira, apsolutno 
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nije korektno. Ponavljam, pitajte korisnike Zaklade što oni misle o radu Zaklade. Spomenut ću 
samo Centar za građanske inicijative iz Poreča koji se zalaže za manjine, oni su redoviti 
korisnici sredstava Zaklade. 
 
VILI BASSANESE u ime Kluba SDP-a dodaje da je rad Zaklade pozitivan i on takav treba 
biti. Svakako ga treba popraviti, a usporedba s udrugama ne stoji. Udruge se većinom okreću 
privatnom interesu, ne sve ali dobar dio. Ovu našu zakladu treba još više potaknuti, podignuti 
i biti možda još malo proaktivniji. 
 
HELGA MOŽÈ zahvaljuje na prilici da se obrati vijećnicima. Poziva vijećnike da dođu u 
Zakladu, da se na licu mjesta vidi kako se radi u Zakladi, da se upoznate s našim aktivnostima. 
Ističe da je jedna vijećnica posjetila Zakladu. Zaklada je imovina koja služi na općekorisnu 
dobrobit. Mi imovinu u fizičkom smislu nemamo, ali je naša imovina naše znanje i sredstva 
koje uspijemo dobiti kroz različite EU projekte. Trenutno provodimo i završavamo dva velika 
projekta u koje smo umrežili različite udruge. Jedan je vezan za udruge iz STEM područja a 
drugi za udruge s osobama s invaliditetom. Da mi te projekte s njima nismo radili, ne vjerujem 
da bi se zajedno prijavili na te natječaje. 
Natječaji koje mi provodimo, mali projekti za bolje sutra financiran je iz fonda općina i gradova 
Istarske županije i mala su sredstva, ali ljudi koji provode te projekte imaju veliki benefit, jer 
osim aktivnosti koje provode dobiju i znanje koje će moći u budućnosti koristiti za veće 
projekte. Nauče se pisati prijavu, provesti projekt i izvijestiti o projektu. Puno udruga je nakon 
našeg natječaja krenulo na druge  natječaje gdje su mogli povući puno više sredstava. Reći 
da Zaklada Istra nema neku svoju svrhu i ne ispunjava svoje ciljeve može reći samo netko tko 
možda nije upućen u rad Zaklade. Ponovno poziva vijećnike koji su zainteresirani da dođu do 
Zaklade i upoznaju se s njenim radom. Ne radimo samo edukacije i  informiranja za 
organizacije civilnog društva već jako puno vremena, energije i naših resursa ulažemo u 
njihovo umrežavanje s ostalim sektorima. Najveći problem u našem društvu danas je 
komunikacija. U Istri djeluje skoro 3000 udruga, a pitanje je kakva je njihova međusobna 
komunikacija a da ne govorimo komunikacija u zajednici. Mi sebe tu vidimo kao jedno tzv 
„ljepilo“, spajamo udruge i ostale dionike u zajednici. Nacionalna zaklada je ukinula sredstva 
za ljudska prava, demokratizaciju i slično. Trenutno ne postoje u Hrvatskoj natječaji koji bi 
takve stvari financirali.  Ako Županijska skupština odluči mi možemo djelovati na neki drugačiji 
način, možemo mi financirati ljudska prava, demokraciju i sve druge teme koje su kod nas 
ugrožene. Trenutno, naša svrha i naša misija je stvaranje partnerstva, poticanje partnerstva i 
razvoj civilnog društva. Već sam čula da smo mi konkurencija udrugama na natječajima za 
EU projekte. Smatram da mi ulaskom u ovakve projekte pomažemo udrugama i to nam je bila 
intencija, a postavlja se pitanje koja bi udruga koja nam je partner u STEM projektima mogla 
podnijeti cjelokupnu priču oko nabave, izvješćivanje, provođenje i sl. Apsolutno smo im u tome 
velika podrška. Da mi nismo bili nositelji projekta ne bi bilo znanstvenog vrta u Puli, opreme 
za udruge koje se bave tim aktivnostima, od robotike do opreme vezane za kemiju, fiziku.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje i daje točku na glasanje. Tko je ZA, PROTIV, 
SUZDRŽAN? Konstatira da je sa 28 glasa ZA i 4 glasa PROTIV donijeta 

 
ODLUKA 

o prihvaćanju Izvješća o radu Zaklade za poticanje partnerstva i razvoj civilnog društva za 
2022. godinu 

 
 
 

Ad-25. 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Specijalne    

           bolnice za ortopediju i rehabilitaciju "Martin Horvat" Rovinj- Rovigno -   
              Ospedale  specialistico per l´ortopedia e la riabilitazione "Martin Horvat" 

Rovinj-Rovigno za 2022. godinu 
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PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, kako nema prijavljenih otvara 
pojedinačnu raspravu.  
 
MARINELA BAŠIĆ, IDS, ističe kako nema pitanje već samo riječi hvale za Specijalnu bolnicu 
za ortopediju i rehabilitaciju "Martin Horvat" Rovinj-Rovigno. Smatra kako su programi, projekti 
koje rade na čelu sa ravnateljem doc. Marinkom Rade izvrsni i predstavljaju vrh medicinske 
struke. Posebno ističe programe koji se odnose na skrb  o djeci u Rovinju, vrlo je ponosna na 
bolnicu i vodstvo. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, zaključuje raspravu i daje točku na glasanje. 
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 

 
ODLUKU 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Specijalne bolnice za   
   ortopediju i rehabilitaciju "Martin Horvat" Rovinj- Rovigno - Ospedale specialistico  
     per l´ortopedia e la riabilitazione "Martin Horvat" Rovinj-Rovigno za 2022. godinu 

 
 

Ad-26. 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Opće  

bolnice Pula - Ospedale Generale di Pola za 2022. godinu 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima. 
 
SLAVEN BOLJUN, u ime Kluba Možemo!-Zelena alternativa-ORaH-NL ističe kako je 
svima poznata loša situacija u zdravstvu koja je uzrokovana lošim nacionalnim politikama. 
Zanima me kakvo je stanje na odjelu pedijatrije u Puli obzirom da smo čuli da je bilo nekoliko 
odlazaka medicinskog osoblja. Da li je potrebno da Županija, uz mjere koje provodi, da se 
stipendira jedan dio medicinskih sestara i medicinskih tehničara? 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara pojedinačnu raspravu. 
 
KOVILJKA AŠKIĆ, nezavisna, zahvaljuje ravnateljici Opće bolnice Pula na svim naporima 
koje uz sve moguće teškoće poduzimaju kako bi donekle normalno funkcionirali, te na trudu 
svih zaposlenika bolnice. Zanima me zašto, budući pandemija više ne postoji za što imamo i 
odluku Vlade o raspuštanju stožera, mi u bolnici imamo odluku da je prilikom hospitaliziranja 
bolesnika potreban PCR test. U isto vrijeme, veliki dio zdravstvenog osoblja ne nosi maske, 
pratnja ne mora imati PCR test, a znamo da i jedan dio zdravstvenog osoblja nije cijepljen. Na 
temelju čega je donesena ta odluka? 
 
MARINELA BAŠIĆ,IDS, navodi da se prema izmjenama i dopunama zdravstvenog zakona 
uvodi ograničenje za rad liječnika iz javnog sustava u privatnoj praksi. U kojim slučajevima 
poslodavac može odobriti dopunski rad zdravstvenim radnicima kod privatnika? 
 
DR. IRENA HRSTIĆ odgovara najprije na pitanja članova odbora za društvene djelatnosti sa 
sjednice odbora. Prvo pitanje se odnosilo na specificiranje i obrazloženje namjene rashoda za 
intelektualne usluge za što je bilo utrošeno 5,5 milijuna kuna. Dostavljeno je i u pisanom obliku. 
Uglavnom se radi ugovorima za liječnike koji rade po posebnim programima u bolnici, dio toga 
se financira iz programa Istarske županije i dio za naknade članovima upravnog vijeća. 
Najveća stavka od 3 milijuna kuna je angažiranje preko student servisa iz domene sestrinstva. 
Dijelom se to odnosi i na današnje postavljeno pitanje. Oko milijun i po kuna se odnosi na 
usluge odvjetnika za 1.150 tužbi koje imamo po osnovi obračuna prekovremenog rada i 
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povećanja plaće 6%. Drugo pitanje odnosilo se na stanje kreditnog zaduženja i kamata. Ove 
godine imamo nepovoljnu situaciju jer su kamate promjenjive, kamate su u ovoj godini skočile 
sa 1,25%, odnosno 1,5% na 3%, odnosno 2,5%. Treće pitanje je bilo plan unutarnjeg nadzora 
nad stručnim radom u ovoj godini. Ići će se na 6 odjela, anesteziju, sterilizaciju, dermatologiju, 
infektologiju, internu i psihijatriju. 
Kada se govori o lošoj situaciji u zdravstvu mišljenja sam da treba analizirati nekakve 
normative i postotak izvršenja, odnosno potreban broj djelatnika koji postoje. Vjerojatno što 
se pedijatrije tiče sudite po medijskim zapisima oko odlazaka određenih medicinskih sestara, 
da, ima odlazaka ali ne samo s pedijatrije. Jednostavno je takva situacija, tržište je slobodno, 
ljudi idu tamo gdje misle da im je lakše. Njihovo je pravo da biraju gdje će raditi. Stipendiranje 
medicinskih sestara i tehničara sufinancira već Županija, da li treba povećavati sredstva, 
možda da? Učinak će se vidjeti tek za koju godinu. Napominje da su jučer glavna sestra 
bolnice i glavna sestra Istarskih domova zdravlja išle u slavonske regije u posjet maturantima 
medicinskog usmjerenja i pokušale motivirati moguće potencijalne dolaske. 
Što se tiče same pandemije, točno je da je Država proglasila kraj ugroza od covida, sama 
epidemija kao takva nije ugašena i činjenica je da smo odlukom od prošlog tjedna ostavili 
potrebu negativnog PCR-a kod hospitalizacije. Imamo imuno kompromitirane bolesnike i 
trebamo ih štititi. Ako naši djelatnici ne nose masku to nije ispravno jer smo još ostavili maske. 
Ako smo na sastanku međusobno, ne moramo nositi maske ali u ordinaciji svakako. Virus nije 
nestao. Ukoliko pacijent nema PCR ili BAT testiranje neće biti vraćen nego mu mi napravimo 
test. Za dijagnostičke pretrage nije potrebno nikakvo testiranje, osim za pojedine pretrage kao 
bronhoskopija i sl. Što se tiče dopunskog rada zdravstvenih djelatnika, u ovom trenutku nema 
ograničenja, čak ne treba ni suglasnost ravnatelja za rad u privatnoj zdravstvenoj ustanovi. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje ravnateljici i daje na glasanje predmetnu točku. 
Konstatira da je Skupština jednoglasno usvojila 
 

ODLUKU 
o prihvaćanju izvješća o radu i financijskom poslovanju Opće bolnice Pula – Ospedale 

Generale di Pola za 2022. godinu 
 

 
Ad-27. 

     Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Nastavnog   
zavoda za hitnu medicinu Istarske županije - Istituto formativo per la medicina 

d´urgenza della regione Istriana za 2022. godinu 
 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Nastavnog zavoda za hitnu medicinu 

Istarske županije - Istituto formativo per la medicina d´urgenza della regione Istriana za 
2022. godinu 

 
 

Ad-28. 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

Nastavnog zavoda za javno zdravstvo Istarske županije - Istituto formativo di 
sanità pubblica della regione Istriana za 2022. godinu 
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PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 

   o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Nastavnog zavoda za javno    
  zdravstvo Istarske županije - Istituto formativo di sanità pubblica della regione Istriana za 

2022. godinu 
 

Ad-29. 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

Istarskih ljekarni – Farmacie Istriane za 2022. godinu 
 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

 

ODLUKU 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Istarskih ljekarni – Farmacie 
Istriane za 2022. godinu 

 
 

Ad-30. 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 
Istarskih domova zdravlja - Case della salute dell`Istria za 2022. godinu 

 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, zahvaljuje ravnateljima zdravstvenih ustanovama koji su bili 
na sjednici Skupštine Istarske županije. 
Otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu raspravu.  
 
IVAN ISKRA, MOŽEMO!, navodi kako je novi ravnatelj tek na poziciji 6 mjeseci, ali ako može 
ukratko reći koji je broj odlazaka i novozaposlenih u 2022. godini i eventualno u ovom 
razdoblju 2023. godine. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, ističe kako je tema Izvješća o radu za 2022. godinu. 
 
MANUEL RUNIĆ, ravnatelj Istarskih domova zdravlja, odgovara kako nažalost konkretnu 
informaciju baš o točnom broju ne može dati jer kako je naglasila i ravnateljica Opće bolnice 
Pula fluktuacija je stvarno značajna na dnevnoj bazi. Ističe kako ima nažalost jako puno 
svakodnevnih sporazuma o otkazivanju ugovora o radu, isto tako na dnevnoj bazi zapošljavaju 
se novi ljudi, te konstantno je objavljen javni natječaj.  
Nadalje, pokušava se na svakakve načine održati zdravstvenu zaštitu i svim našim pacijentima 
omogućiti zdravstvenu skrb.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, zaključuje raspravu i daje točku na glasanje. 
 

 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
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ODLUKU 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Istarskih domova zdravlja - Case della 
salute dell`Istria za 2022. godinu 
 

 
Ad-31. 

Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o  
izmjenama i dopunama Statuta Gospodarske škole Istituto professionale Buje 

 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta 

Gospodarske škole Istituto professionale Buje 
 

 
Ad-32. 

Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 
dopunama Statuta Talijanske srednje škole – Scuola media superiore italiana „Leonardo da 
Vinci“ Buje – Buie 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 
 

ODLUKU 

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta  
Talijanske srednje škole – Scuola media superiore italiana „Leonardo da Vinci“ Buje – Buie 

 
 

Ad-33. 
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 

izmjenama Statuta Osnovne škole dr. Mate Demarina Medulin 
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama Statuta 
Osnovne škole dr. Mate Demarina Medulin 

 
 
 

Ad-34. 
Prijedlog Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru za gospodarsko 

korištenje plaže na dijelu k.č.br. 1076/3 k.o. Rabac 
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POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE, TAMARA BRUSSICH otvara raspravu po klubovima. 

 
VILI BASSANESE, u ime Kluba SDP-a, postavlja pitanje zamjeniku župana, direktno bez 

„čula kazala“ odnosno impliciranja, da li je njemu Nikola Benazić nešto u rodu ili su prijatelji? 

Navodi kako se ima dosta problema vezano uz koncesiju u Rapcu, pa kako kaže zamjenik 

župana „pišu u medijima“. Ističe da pitanje postavlja čisto da makne sva moguća nagađanja, 

može dobiti odgovor sa da ili ne, te će biti zadovoljan njime.  

 

TULIO DEMETLIKA, zamjenik župana, odgovara da tog čovjeka niti ne pozna, nikad u životu 

nije pričao sa njime niti popio kavu, te nije u rodu njegovoj familiji. Vijećnik jako dobro zna kako 

se dodjeljuju koncesije u gradu Umagu, dali su osobe s njim u rodu ili nisu to će vijećnik znati. 

 

SLAVEN BOLJUN, u ime Kluba Možemo!-Zelena alternativa-ORaH-NL navodi kako su na 

sjednici kad je bila ova tematika bili protiv, uputili su niz primjedbi  ali nažalost nisu urodile 

plodom. Također nisu dobili idejno rješenje, niti u prošlim niti sada u ovim dokumentima, tako 

da onda ne mogu imati određene uvide. Navodi još neke razloge zašto će glasati protiv, radi 

se o posljednjoj lako dostupnoj gradskoj plaži u Rapcu koja je pogodna za sve, onda je pitanje 

ovih 60%, 40 % znači kako će to izgledati, može to biti vertikalno pa će 40 % imati ulaz na 

plažu. Kako će se ljudi moći družiti bez da moraju iznajmljivati ležaljke, suncobrane, hoće to 

biti horizontalno ili će se računati taj prostor između i kako će se to nadzirati? 

Nejasan je članak 13. odluke u stavku 2. da pod koncesije nisu dozvoljene, a onda stavku 7. 

spominje  se ugovor za pod koncesije, a zna se da postoje sporedne djelatnosti ali čisto jedna 

tehničke nejasnoća. Također vezano za eventualne promjene, spominje se iznimno posebno 

opravdani slučajevi kad se uz novo idejno rješenje ide na mišljenje stručnog tijela. Na prošloj 

sjednici  je pročelnik Mirko Radolović rekao da svaka eventualna promjena mora doći ponovno 

na glasanje na sjednicu Skupštine Istarske županije, pa evo koji su to izuzeci, odnosno ako 

se zna iz prakse. Također po nekim dobrim primjerima, te nekim koncesijama u Istarskoj 

županiji bilo bi poželjno da odluka sadrži, obvezu koncesionara, da poštuje standarde kakvoće 

mora, prema važećoj uredbi o kakvoći mora za kupanje. Ističe da pogotovo u uvali Maslinica  

koja je zatvorenog tipa, zbog strujanja, nečistoće mora. Daje dobar primjer Splitsko-

dalmatinske županije, oni već u postupku davanja obavijesti daju nacrt ugovora tako da se 

zna za detaljnija prava i obaveze te neke detalje na što se ovlašćuje župan da potpiše. Ističe 

da nemaju taj nacrt ugovora i zato će glasati protiv. Isto tako ga zanima što se tiče sljedeće 

točke Dnevnog reda da li je u planu ponovni natječaj pošto je bila neuredna dostava. 

 

POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE zaključuje raspravu po klubovima, a potom otvara i 

pojedinačnu raspravu. 

 

VILI BASSANESE, SDP, navodi da kada je mudrost manja od karaktera to je zamjenik 

župana Tulio Demetlika na djelu, nije ništa negativno mislio. Smatra da se nije trebao dotaknuti 

grada Umaga koji dodjeljuju koncesije sukladno Zakonu, a u komisiji su sukladno Zakonu sva 

državna, županijska tijela koja su potrebna biti u tom trenutku. Bilo bi svrsishodno da se gradu 

Labinu prepustiti davanje koncesije kao što su oni davali koncesijska odobrenja na istoj plaži 

proteklih 5 godina. U fokus javnosti došlo je upravo zato što je Istarska županija davala 

koncesije. Govori se o decentralizaciji samo do razine Istarske županije, a kada je ona u 

pitanju onda nema decentralizacije, treba biti malo korektniji do kraja. Predlaže da se pusti 

dodjeljivanje koncesija gradovima i općinama. 

 

KOVILJKA AŠKIĆ, nezavisna, pitanje se odnosi za kontrolu koncesijskih ugovora, općenito 

postupanja na područjima gdje su dobili koncesije koncesionari. Nema informaciju da li se 

vrše redovite kontrole, ako to radi povjerenstvo ili netko drugi odnosno ima li služba koja 



48 
 

nadzire rad koncesionara odnosno korištenje koncesionara tog javnog dobra. Misli da ima 

velikih problema jer određeni koncesionari ne poštuju ugovore.  Isto tako još jedan prijedlog, 

ugovori o koncesijama bi zaista trebali biti jasno definirani sa mogućnošću raskida koncesije, 

ukoliko koncesionar kroz duži niz godina nema nikakvih prihoda na području koncesije. Naime 

po izvješću o ugovorima po koncesijama, vidi se da veliki broj koncesionara ne uplaćuje 

varijabilni dio koji je dužan uplaćivati na temelju prihoda. Ako ne može ostvariti nikakav prihod 

na području za koje mu se daje koncesija, misli da bi bilo dobro da se ugovorima predvidi da 

takvog koncesionara treba sankcionirati, oduzimanjem koncesije. Njezin je prijedlog da se 

nekakav nacrt ugovora dostavi vijećnicima Skupštine Istarske županije u budućnosti za sve 

koncesionare, kako bi se sa svim prijedlozima, te ugovore učinili učinkovitijima. Naravno da 

su na korist svima, odnosno davatelju koncesije, koncesionaru, ali i vidjeti na koji način i tko 

će po kojoj dinamici vršiti kontrolu koncesija odnosno ugovora o koncesijama. 

 

Dr.sc. MIRKO RADOLOVIĆ, odgovara na postavljeno pitanje vijećnika Slavena Boljuna. 

Što se tiče samog ograđivanja plaže, skreće pozornost na članak 9. koncesionar ne smije 

ograđivati pomorsko dobro te nije u mogućnosti na bilo koji način ograničiti kretanje na 

području koncesije, tako da nema nikakvog ograničavanja, pristupa sa te strane. Članak 11. 

piše da koncesionar smije zauzeti najviše 60 % površine u koncesiji sa sredstvima za 

obavljanje gospodarske djelatnosti, ostalih 40% mora ostati slobodno. U tom dijelu je odredba 

sasvim jasna, znači 60 % može biti zauzeto, a ostalih 40 % treba biti slobodno. Vezano za 

idejni projekt nije bila namjera da ga namjerno nismo dostavili. Smatrali smo da se sagledalo 

idejno rješenje uređenja područja u koncesiji, znači moralo bi biti dostavljeno na mišljenje 

nadležnim tijelima vezano za procjenu utjecaja na okoliš. Dalo se je mišljenje Konzervatorskog 

odjela, Hrvatskih voda i suglasnost grada Labina na to idejno rješenje. Tako da to jedino 

rješenje i ako je potrebno možemo ga dostaviti vijećnicima. Sam ugovor koji nije dostavljen 

misli da iza ovih svih odredbi koje su u ovoj odluci, ugovor će proizaći iz ovih odredbi koje su 

navedene. Tako da sljedeći put  ako je potrebno pripremiti će se i prijedlog ugovora. Smatra 

da sasvim razvidno iz svega ovoga što će biti sastavni dio ugovora i ne može župan izaći van 

iz ovih dijelova koje pišu u odluci koja se donosi.  

Nadzor znači može provoditi Ministarstvo financija, te unutar Lučke kapetanije, inspektor 

pomorskog dobra, te Povjerenstvo za praćenje koncesija, tijelo osnovano od strane Istarske 

županije. Godišnje se provodi oko desetak tih nadzora. Povjerenstvo Istarske županije odlazi 

u nazor tamo gdje vidi da ima naznaka za probleme, tako da ukoliko ima bilo kakvih naznaka, 

specifično za pojedine koncesija pošaljite informaciju i poslati će se povjerenstvu da provjeri 

stanje. 

 

BORIS MILETIĆ, župan Istarske županije, ističe kako se nema namjeru osvrtati na ovu točku 
ali se mora odgovoriti vijećniku na prozivku da smo za decentralizaciju do razine županija. 
Smatra da nakon donošenja Zakona o gradnji, kada je izdavanje akata o gradnji sa tadašnjeg 
Ureda državne uprave, prepušteno županijama i velikim gradovima, u Istri su dva velika grada, 
jedan po broju stanovnika je grad Pula, te grad Pazin kao sjedište županije, dakle Istarska 
županija je jedina županija koja je akte o gradnji prepustila svim gradovima, a nakon toga čak 
i dvjema općinama, Višnjanu i Medulinu.  
Tako da nije istina da je decentralizacija samo do razine županije, već upravo suprotno, 

poslovi koji se mogu obavljati na nižim razinama se upravo povjerio gradovima i općinama. 

Naglašava kako je po tome on iznimka u Republici Hrvatskoj.  

 

POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE, zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije nakon rasprave i provedenog glasanja sa 21 glasom ZA, 8 
glasova PROTIV i 1 SUZDRŽANIM glasom usvaja 
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ODLUKU 

o davanju koncesije na pomorskom dobru za gospodarsko korištenje plaže na dijelu k.č.br. 
1076/3 k.o. Rabac 

 
 

Ad-35. 
Prijedlog Odluke o poništenju postupka davanja koncesije na pomorskom dobru za 

gospodarsko korištenje na dijelu k.č.br. 1075 k.o. Rabac 
 

 
Dr.sc. MIRKO RADOLOVIĆ, odgovara vijećniku Slavenu Boljunu kako je zaprimljena samo 
jedna prijava na natječaj za koncesiju, koja je poništena jer je nedostajao jedan dokument i 
prema tome  ne može se nadopuniti  zahtjev, te se prijava mora smatrati neurednom. Navodi 
kako se nada da je i dalje zainteresiran koncesionar, te će se ponovno raspisati natječaj za to 
područje. 
 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije nakon rasprave i provedenog glasanja sa 29 glasova ZA, i 4 
glasa PROTIV usvaja 
 

ODLUKU 

o poništenju postupka davanja koncesije na pomorskom dobru za gospodarsko korištenje na 
dijelu k.č.br. 1075 k.o. Rabac 

 
 

Ad-36. 
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Istarskih domova zdravlja o prijenosu 
poslovnog udjela u trgovačkom društvu Dom Poreč d.o.o. na Grad Poreč bez naknade 

 

POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 

o davanju suglasnosti na Odluku Istarskih domova zdravlja o prijenosu poslovnog udjela u 
trgovačkom društvu Dom Poreč d.o.o. na Grad Poreč bez naknade 

 
 

Ad-37. 
            Ispravak Odluke o zamjeni nekretnina k.č. br. 10238 k.o. Rovinj u vlasništvu Istarske   

         županije (liječilišni – gradski bazen) i 1499/1829 dijela k.č. br. 9158/29 k.o. Rovinj u        
             vlasništvu Grada Rovinja – Rovigno (Strukovna škola Eugena Kumičića Rovinj) 

 

POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 

   o zamjeni nekretnina k.č. br. 10238 k.o. Rovinj u vlasništvu Istarske županije (liječilišni –   
    gradski bazen) i 1499/1829 dijela k.č. br. 9158/29 k.o. Rovinj u vlasništvu Grada Rovinja –   
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Rovigno (Strukovna škola Eugena Kumičića Rovinj) 
 
 

 

POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE, zaključuje današnju sjednicu i najavljuje da će se prije 
godišnjih odmora održati još jedna sjednica Skupštine Istarske županije. Zahvaljuje svima na 
sudjelovanju. 

Sjednica je završila u 13.28 h.  
 
 
 
Zapisnik vodile: 
Manuela Gržinić 
Elvija Čeh Paćelat 

 
 Predsjednica 

 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR 
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